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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала седите.

Констатује се да су приступили:

• Заменик тужиоца за ратне злочине Миољуб Виторовић,

• Пуномоћници оштећених адв.Драгољуб Тодоровић и Наташа 
Кандић,

• Окривљени Ђукић Жељко, Боројевић Драган, Медић Драган и
Шолаја Миодраг,

• Браниоци адв.Саша Петровић, за Шолаја Миодрага,

• Адв.Звонко Радовановић за Ђукић Жељка,

• Адв.Мирослав Перковић за Медић Драгана.

Шта је са Ђуром Драгићем. Ко га мења данас?

АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја ћу га мењати судија.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

• Није приступио адв.Ђуро Драгић, кога ће данас мењати адв.Саша 
Петровић са чим је сагласан и окр.Боројевић Драган.

Веће је у истом саставу па ћемо данас да наставимо претрес, испитивањем 
сведока кога нисмо завршили прекјуче, Ковачевић Николе, он је ту, дошао је 
данас.

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се претрес НАСТАВИ 

Да се настави ДОКАЗНИ ПОСТУПАК 

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 12.11.2008.године Страна 3/75 

К.В.4/08 

 

Испитивањем сведока Ковачевић Николе које је започето 
10.11.2008.године.

Добар дан.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Добар дан.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дошли сте данас опет из Шида, јел тако.

Пред судом је СВЕДОК КОВАЧЕВИЋ НИКОЛА са подацима као у
списима предмета па се наставља његово испитивање.

Ми смо завршили ваше испитивање, оно што се тиче већа, имам само још 
једно питање, па ћемо видети да ли је тужиоцу остало још нешто. Хтела сам 
да вас питам да ли вам је познато. Молим? Кажите, укључите микрофон. Не,
укључите.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Тужилац је питао прошли пут, подсећам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала вам.

За овим се констатује да пуномоћник опомиње суд да је тужилац 
прошли пут постављао питања али без аудио визуелне технике, односно 
без техничког бележења онога што је рекао.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хтела сам да вас питам, спомињете прошли пут неке 
Босанце, неке људе са шајкачом и тако даље, да ли вам је познато име,
надимак или неки ближи податак?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли вам је познато име Далибор?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А презиме Меметовић или Муратовић, да ли се можда 
о тим лицима ради?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам уопште, није ми познато нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли тужилац можда има још неко питање за 
овога сведока?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па немам за сада.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли пуномоћници имају питања?
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је у тој колони која је ишла из Пролом 
Бање у Подујево било транспортера?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја мислим да није било, пошто смо ми 
били у аутобусу, а ја нисам видео ако су иза нас ишли.
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АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Када је говорио о томе да је ту био неки 
санитет, није јасно, да ли је био санитет или пинц гауер?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја мислим војно возило да је било.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па јел било војно санитетско возило или 
пинц гауер?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја мислим да је пинц био да.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А јесте ли видели санитетско возило?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не. Ја мислим да је то то возило.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А пинц гауер које је то боје, то није са ознаком?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па има плаво и зелено, има милицајско и
војно, зависи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ви сте видели које?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам боју, само знам возило да је 
прошло са сиренама.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Сведок је рекао да су цивиле у двориште 
вратили па је поменуо ко, а интересује ме да ли је неко рекао, да ли је неко ван 
јединице «Шкорпиони», припадници неких других униформисаних да ли су 
рекли «вратите те пичке назад, побите то» и тако даље?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја то нисам чуо, али чуо сам касније кроз 
приче да је било, да је неки милицајац то говорио, тај са ПКТ-ом неки.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Кад, од кога сте чули то?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Од Томић Милована.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не, а да ли сте ви тада када сте видели, ви 
сте описали овде ко враћа цивиле у двориште.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Јесте ли тада чули?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, тада нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Те повике?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, нисам тада.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Те повике, нисте, добро.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: То је било галаме већ на улици.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је неко, неки официр САЈ-а долазио у
Пролом Бању да вас преузме?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Неко јесте долазио од официра а ја нисам 
уопште био упознат ко је био.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А како је он се превозио тамо у тој колони,
јел ишао у колони са вама, јел био у аутобусу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па не знате како је ишао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је у Пролом Бањи било пре кад сте 
кренули или после пошто сте се вратили био генерал, начелник генералштаба 
Павковић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја не знам јел то био Павковић али 
неко је од официра долазио после кад смо се вратили.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел држао неку смотру или шта?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па било је постројавање, али само 
командант је држао, није он нама ништа говорио.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је било ту у Подујеву када сте дошли 
разбијених излога, прозора на продавницама?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Било је.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је неко узимао робу из?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па било је наших, сви што излазе из 
аутобуса улазили, хране су узимали, слаткиша, не знам више чега.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Јел било цивила, јесте ли приметили цивиле 
у Подујеву?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Није их уопште било?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, ја немам више питања.
НАТАША КАНДИЋ: Рекли сте да сте од Томића чули да је неки полицајац 
говорио убијте, јел се сећате имена тог полицајца?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
НАТАША КАНДИЋ: А да ли сте чули за неког Тому Петровића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
НАТАША КАНДИЋ: Локалног полицајца?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, не.
НАТАША КАНДИЋ: Кажите ми кад сте били у аутобусу на повратку, јел се 
сећате где је ко седео?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Зависи за кога питате?
НАТАША КАНДИЋ: Ево на пример, где је седео Стопарић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: За Стопарића, ја мислим да је он, не знам 
сад негде на пола аутобуса да је био отприлике.
НАТАША КАНДИЋ: Где је седео.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Нисам сигуран у то, то не могу да.
НАТАША КАНДИЋ: А где је седео Драган Медић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је седео иза Ђукић Жељка, да ли једно 
или два седала.
НАТАША КАНДИЋ: Иза Ђукића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
НАТАША КАНДИЋ: Ја нисам била прошли пут, па се извињавам, само бих 
ако је то питано. Да ли је било неког реаговања ту у аутобусу на то што се 
догодило?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте. Ђукић Жељко је устао и рекао је,
сад дал смем како је он рекао?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, наравно.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Рекао је «пизда му материна ко је то могао 
да уради, имам и ја децу код куће».
НАТАША КАНДИЋ: Ко се јавио, јел се јавио неко на то?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја нисам чуо да се нико јавио, Медић 
је устао и реко му је нешто, ја нисам чуо пошто сам седио скроз одострага.
Нисам чуо шта му је реко и Ђукић је онда сео.
НАТАША КАНДИЋ: А јесте ли видели Медића када је устао, како је 
изгледао, каква је то била реакција?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па нисам, он је устао, ја сам био њему за 
леђа окренут, тако да, устао је и нешто му је рекао, није се то чуло, ја нисам 
разумео шта је рекао.
НАТАША КАНДИЋ: А јесте ли ви тада када сте сели у аутобус знали ко су 
припадници «Шкорпиона» који су пуцали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Видите ја опет, ја данас ћу опет рећи, ја не 
знам ко је пуцао, нит сам ни онда, не знам уопште ко је пуцао.
НАТАША КАНДИЋ: А кад сте дошли у Пролом Бању, да ли је неко од
припадника «Шкорпиона» да ли је неко покушавао да истражи шта се све то 
догодило, да ли је командант спроводио неку истрагу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Командант је нас постројио и рекао да 
нико то од нас није урадио, да је то нама намештено.
НАТАША КАНДИЋ: А да ли је неко од припадника «Шкорпиона»
самоиницијативно покушавао да прикупи податке о томе шта се десило?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: То не знам.
НАТАША КАНДИЋ: Јесу ли биле неке приче док сте били у Пролом Бањи, ко 
је то?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па било је прича ко је урадио, шта је 
урадио, али међутим нико никог.
НАТАША КАНДИЋ: Чија имена су се помињала?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Није нико никог именовао. Ту је неко 
милицију спомињао.
НАТАША КАНДИЋ: Кога?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Полицију.
НАТАША КАНДИЋ: Да? А кад сте се вратили у Шид, јесу ли се помињала 
нека имена?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па нису се то имена спомињала него више 
је било е ови јесу, е они нису, е ко би мого, и тако.
НАТАША КАНДИЋ: А ко би могао, шта се причало?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Већином су полицију говорили да су они 
то урадили.
НАТАША КАНДИЋ: Коју полицију?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: ПЈП.
НАТАША КАНДИЋ: Да су они урадили?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, таква је прича била.
НАТАША КАНДИЋ: А кад сте ви први пут чули да је неко, за неко конкретно 
име од «Шкорпиона» да се помиње у вези с тим убиством, да ли сте чули,
извињавам се?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па нисам, једино за Цветана кад је.
НАТАША КАНДИЋ: Овај који је осуђен?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, кад је био ухапшен, наводно да је он
признао, такве су приче кружиле.
НАТАША КАНДИЋ: А да ли сте некад пре разговарали га Гораном 
Стопарићем?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: УШиду?
НАТАША КАНДИЋ: Да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
НАТАША КАНДИЋ: Шта вам је он говорио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па није, он је једном приликом кад смо 
седели код Ђукић Жељка он је исто дошао и он је рекао као он ће, рекао је у
том смислу ја ћу рећи ко је, али као неће му се веровати, он је тако рекао,
Ђукић му је рекао ти ако си видио ти реци, ја нисам видио ја не могу да 
кажем.
НАТАША КАНДИЋ: А у вези са чим, где ће то рећи?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па вероватно на неком суду, на, не знам 
шта је, како је он мишљење онда имао.
НАТАША КАНДИЋ: А кажите ми још извињавам се, поново да се вратимо на 
онај аутобус. Где је седео Демировић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја се Демировића сећам онако, мало као 
кроз маглу да је седио дал на, иза возача на трећем, четвртом седалу, сад не 
могу тачно да кажем.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је још неко сем Ђукића устајао да?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, није нико.
НАТАША КАНДИЋ: Кажите ми јел знате припадника «Шкорпиона» по 
надимку Кинез?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
НАТАША КАНДИЋ: Где је он био у?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам да ли је он уопште био у нашем 
аутобусу, то.
НАТАША КАНДИЋ: Добро, а у Подујеву кад се то догогодило да ли сте га 
видели и где сте га видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја тачно сад не могу рећи, ја га, не сећам 
се, пошто је у том дворишту где смо ми били ушли ту је било препуно, пуно,
тако да је било тешко сваког запазити. Не могу тачно рећи.
НАТАША КАНДИЋ: Не можете да се сетите?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу.
НАТАША КАНДИЋ: А да ли је неко од «Шкорпиона» носио шлем?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Демировић, шлем и панцир.
НАТАША КАНДИЋ: Демировић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
НАТАША КАНДИЋ: И панцир?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Цело време, и у аутобусу га није скинуо.
НАТАША КАНДИЋ: Јесте ли ви били други пут на Косову после?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесам.
НАТАША КАНДИЋ: Е сад ми реците, је ли тада био и Демировић?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
НАТАША КАНДИЋ: Јел носио шлем?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
НАТАША КАНДИЋ: А јел постоји могућност да ви мислите на тај други пут 
кад кажете?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, не.
НАТАША КАНДИЋ: Увек је носио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: И на први исто, да, да. Носио је и на 
првом.
НАТАША КАНДИЋ: Реците ми да ли знате неког, јел био са вама у јединици 
неког кога су звали Тито?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Тито да, јесте.
НАТАША КАНДИЋ: Ко је он?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам, он је избеглица, немам појма у
Соту је живио то знам, е сад ди је, шта је, ко је, ја.
НАТАША КАНДИЋ: А јел можете да се сетите где се он налазио у време 
догађаја?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу.
НАТАША КАНДИЋ: А јел га видите негде у дворишту на некој тераси,
испред на улици?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу верујте, све шта бих рекао 
нагађао бих, не могу.
НАТАША КАНДИЋ: А да ли се ви сећате јесте ли видели можда ту неку 
ситуацију на улици испред, пре него што се ушло у онај пролаз куће, да ли је 
било неког пуцања у вис, да ли је?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па милиције је било, они су били, ми кад 
смо долазили они су били по улици.
НАТАША КАНДИЋ: Која?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: ПЈП.
НАТАША КАНДИЋ: А јел било ту и локалне међу тим ПЈП?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја њи не разликујем ко је локална а ко је 
тамо дошао из других градова и.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па по чему знате да је ПЈП?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ПЈП је имао полиција, имао је ознаку.
НАТАША КАНДИЋ: Имају ознаке знају.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
НАТАША КАНДИЋ: Још само да вас питам, да ли се сећате тог ресторана?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ресторана?
НАТАША КАНДИЋ: Тог, једне кафане, чајџинице?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, не сећам се.
НАТАША КАНДИЋ: А јел знате нешто о убиству те двојице старијих људи у
тој чајџиници, кафани?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја уопште не знам где је та кафана, за 
кафану не знам где је.
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НАТАША КАНДИЋ: Јесте ли ишли, јесте ли се кретали оном улицом према 
полицији?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
НАТАША КАНДИЋ: А јесте ли чули уопште да је неко, да су двојица убијена 
у кафани, у тој чајџиници, то је кафана, али ту чајџиница, јесте ли чули тад 
док сте тамо били?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: За то нисам чуо, за ту кафану.
НАТАША КАНДИЋ: Нисте?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
НАТАША КАНДИЋ: А кад сте били тамо где је та кућа и пролаз, па преко 
пута једна кућа, јесу ли «Шкорпиони» одлазили десно, како је улаз у ово 
двориште где су цивили убијени, па сада значи насупрот улице?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Преко пута?
НАТАША КАНДИЋ: Преко пута, тако је.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам, ја колико сам видио, ја сам 
видио да су «Шкорпиони» били са десне стране те улице у тим кућама, а
преко је полиција се шетала стално.
НАТАША КАНДИЋ: На улици?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Путем, да.
НАТАША КАНДИЋ: А јесте ли видели јел неко улази у то двориште куће 
преко пута?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па нисам то видио, то не могу рећи кад 
нисам обраћао пажњу, не могу, није ми у меморији уопште.
НАТАША КАНДИЋ: Да вас још питам, кад сте се вратили у Шид, јел можете 
да се сетите јел било приче у граду о томе шта се тамо догађало? Што сте се 
вратили тако брзо, јел вас неко питао, јел се причало?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па било је приче, али није то нешто јавно 
било.
НАТАША КАНДИЋ: Па добро то што се шушкало.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, али већином све се то сводило као да 
је то полиција урадила, е на то се сводила сва прича, и да је нама као 
наметнуто то.
НАТАША КАНДИЋ: А шта је било ваше мишљење?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па, не знам, ја сам реко видио сам ко је 
увео, ко је враћао цивиле назад а ко је то урадио ја не могу да кажем пошто 
нисам видио ко је урадио тај чин, тако да нисам мого да кажем ни ови су ни 
они су.
НАТАША КАНДИЋ: А кажите ми ко вас је позвао да идете други пут на 
Косово?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Командант.
НАТАША КАНДИЋ: Медић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да. Он је нама рекао да смо ми резервни 
састав САЈ-а.
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НАТАША КАНДИЋ: Сад ми само реците, да ли знате када је Жељко Ђукић 
кад је добио нову позицију, он је када сте отишли доле у Подујево, шта је он
био?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је био командир оделења.
НАТАША КАНДИЋ: А када добија друго звање?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Кад смо се вратили у Пролом Бању.
НАТАША КАНДИЋ: У Пролом Бању?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, кад смо се из Подујева вратили.
НАТАША КАНДИЋ: Па јел се сећате те ситуације прилике?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја знам само да га је командат га је 
звао у канцеларију и кад се Ђукић вратио рекао је променуо је Гуљу ставио је 
мене, Медић Драгана је скинуо са командира вода, а ставио је њега за 
командира вода.
НАТАША КАНДИЋ: Чекајте зашто би он скинуо свога брата који је?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам он је реко да Драгану није 
добро као.
НАТАША КАНДИЋ: А јел сте можда чули неку причу да то има везе са овим 
што се догађало у Подујеву?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па нисам.
НАТАША КАНДИЋ: Онако поштено реците?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па поштено кажем, нисам уопште чуо,
пошто је Драган шећераш, наводно да му је позлило, таква је прича била.
НАТАША КАНДИЋ: Јел он шећераш тог тренутка постао или је раније на 
другим ратиштима био шећераш?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте, и на другим да.
НАТАША КАНДИЋ: Па јел вама било убедљиво то да је он због тога?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Видите, ја не знам какве он последице 
може он имати од те болести и због чега је он њега скинуо, све што кажем 
биће нагађање.
НАТАША КАНДИЋ: Јел била, како су други припадници «Шкорпиона»
примили то да вас враћају по специјалној процедури, због сумње на злочин, да 
вас враћају и да ту на привременом боравку ту у Пролом Бањи да командир 
смењује свога брата и поставља Ђукића? Ја сад враћам Ђукића који нешто 
виче у аутобусу има некакву комуникацију, коју нико други нема у аутобусу 
осим њих двојице, јел вама то чудно да у таквој ситуацији се врше именовања 
нова?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам то.
НАТАША КАНДИЋ: Јел неко коментарисао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Микрофон.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ја сам доиста стрпљиво на десет питања која 
су навођење сведока на некакве закључке и тако даље, сведок је рекао што је 
имао, цело време слушамо сугестивна и наводилачка питања сведока да он да 
некакав закључак. Ја сада не знам да ли је то некаква представа или шта, или 
би он требао не знам какав закључак да каже, он се изјаснио и прошли пут,
шта је било, шта је чуо с Медићем и тако даље, ми ћемо онда стварно овога 
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сведока пошто трећи пута сведочи, мало различито, мало овако, па ћемо онда 
му предочавати исказе које је говорио и раније у детаље. Према томе, ово је 
навођење сведока од стране пуномоћника оштећених Наташе Кандић на 
закључак у погледу тога да је Медић Драгану позлило па је ваљда због тога 
или догађаја који се десио тад.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро хвала.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А он одговара на навођење пуномоћника 
оштећених.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хвала вам седите.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Сасвим је јасно примедба.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Бранилац окривљеног Медић Драгана, адвокат Перковић ставља 
примедбе на начин на који пуномоћник оштећених испитује сведока.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ви разумете ова питања?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Разумете све? Можете да одговорите. Ајде сада да 
наставимо да ли има још неко питање.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја морам да коментаришем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Микрофон. Изволите.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Пажљиво сам пратио ова питања, питање је 
било шта је био Жељко Ђукић, следеће питање како је напредовао, на које 
место је напредовао, дакле није никаква сугестија и он је на све то одговарао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: У чему је ту сугестивно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Пуномоћник оштећених адвокат Тодоровић сматра да питања нису 
сугестивна.

Налаже се пуномоћнику Наташи Кандић да настави са 
испитивањем сведока.

НАТАША КАНДИЋ: Па ја немам још. Само бих вас господине сведоче 
питала да ли се коментарисало то ту у Пролом Бањи то што се догађало смена,
именовање Ђукића и смена Драгана Медића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, није.
НАТАША КАНДИЋ: Није?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је када је дошло до хапшења, то је '99.године, да 
ли сте ви одлазили на суђење тамо у Прокупље?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
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НАТАША КАНДИЋ: А да ли је тада било говора у Шиду међу припадницима 
«Шкорпиона» да ли се повела та прича о томе ко је учествовао у том убиству,
шта се догодило?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па није онда ништа, кад се наводно,
Цветан је био ухапшен и ништа, то је тако ишло само, мислим, не дружимо се 
ми сви између себе тако да ја сам у Доморовићу живио у селу, уопште у Шиду 
нисам живио.
НАТАША КАНДИЋ: Добро, немам више питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хвала. браниоци, тужиоче шта треба. Може, да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Помињали сте да је Ђукић отишао по врећу за 
спавање до аутобуса?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је отишао по неку торбу, дал за врећу 
или за.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ви сте рекли врећу за спавање?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Нешто што му је остало у аутобусу, да то 
је тачно.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па је ли се вратио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, он је остао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Зашто се није вратио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја не знам зашто се он није вратио.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ви сте, ви остали у том дворишту, ушао је унутра 
Сарма ви сте са овим вашим другаром остали а Ђукић је отишао по врећу за 
спавање?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: По врећу за спавање, да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли ви очекивали да ће да се врати?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па зашто се није вратио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја не знам, вероватно се десило нешто 
напољу кад он није се вратио.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Е па шта се то десило, јесте ли причали са Ђукићем?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па Томић је рекао да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли сте ви причали са Ђукићем?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесам да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли га питали зашто се није вратио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је, Ђукић је реко и Томић Милован да 
су, кад су цивили изведени из дворишта да су им пришла два нека полицајца.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да, то сте објаснили.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, е то, па вероватно због тога, ја не знам.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А зашто ви излазите из дворишта кад ви чекате да се 
Ђукић врати?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Зато што је дошао Рисовић и Ђоко Чикин 
по нас, пошто је Рисовић нашао смештај ди ћемо се сместити.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па сад није мени јасно. Јел Ђукић са Ђоком Чикиним 
изашао да тражи смештај или је изашао по врећу за спавање?

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 12.11.2008.године Страна 13/75 

К.В.4/08 

СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, Ђукић он је отишао по неке ствари у
аутобус, Ђока Чикин је кренуо са њим.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Онда су се вратили Ђока Чикин и
Рисовић, Рисовић је нашао неку просторију где може да се смести и дошли су 
по нас, ја сам тако реко.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да се вратимо кад сте се окупили испред Ватрогасног 
дома, јесте ли тако рекли, у Шиду, или где сте се ви?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Пред Општину.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Пред Општину?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Аутобуси су били пред Ватрогасним 
домом а ми смо се окупљали пред Општину.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како сте били обучени тад?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: У цивилу.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У цивилу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где сте добили опрему?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: У Београду на неко игралишту.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да. Јесте ли сви добили исту опрему?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Сад вас ја морам то да предочим на суђењу 
Саши Цвјетану 08.12.2003., на питање и суда и бранилаца и тужиоца он 
одговара да су сви имали исте униформе и исте капе, описује исте капе, да 
једино лице које има шлем и неки плави шлем неки полицајац са плавим 
шлемом, откуд то?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има неке разлике у погледу тога како сте 
описивали у ранијим саслушањима изглед припадника јединице или не?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Има.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Зато што је онда адвокат Цвјетан Саше.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који адвокат?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам ко је онда био. Ја не знам ко је 
био адвокат, он је реко да не сме нико ништа да говори у одбрани, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У којој одбрани, у исказима?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Није нико смео рећи на пример ко је 
носио шлем, ко је носио мараму, ко је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То вам је реко пре него што сте дали исказ?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па ко је носио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте само тужиоче да питам. А кад сте ви били у
прилици да разговарате са браниоцем неког од окривљених?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Молим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо је један човек био окривљени и имао је адвоката,
зашто сте ви разговарали са његовим адвокатом?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам ја, командант је тако реко,
Боцо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта, да разговарате претходно са адвокатом од
Цвјетана и да вам он?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сугерише како да дате исказ или шта, што да 
разговарате?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па да, како ћемо се понашати, како.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како ћете се понашати, како изгледа судница, или 
како, шта ће да вас питају, шта да одговарате?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па шта ћемо говорити, да, шта ће нам 
постављат питања е то је тако било.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где се то дешавало?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: У, доле вамо код железничке.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, не, то где вам је адвокат давао сугестије?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: У суду.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У суду?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А јесте ли ви дошли раније па с њим договорили,
како је то било?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па дошли смо ко и овде раније по сата,
сат времена.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ко вам је рекао да дођете раније? Помињали сте 
Медића, Боцу.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, стварно је, ово је тако 
сугестивно, прво смо се договорили да нећемо предочавати исказе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Добро питамо, служите се тим исказима.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, рекао је ово, ово је рекао, зашто сте разговарали 
са адвокатом, реко нам је Боца Медић, е сад ја питам кад вам је то Боца 
Медић рекао да причате са адвокатом?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, ја сад.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: УШиду или у Београду, само је то питање?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, не знам, не могу одговорити 
на то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је важно то да ли је баш у Шиду или у Београду 
ако је рекао, и да ли телефоном или усмено.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па знате шта, ако мислите да није важно ви одбите 
питање, али.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде да питамо оно што је конкретно. Значи рекао је 
упутио га је командант да непосредно пре сведочења разговара са браниоцем 
окривљеног Цвјетан Саше, он је тај разговор обавио.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: С ким сте ви најбољи из «Шкорпиона»?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Како мислите с ким сам?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: С ким сте најбољи пријатељ?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Из «Шкорпиона»? 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па добар са свима, с никим посебно, сад 
да неког.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Од овде четворице окривљених с ким сте најбољи?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: С Медићем сам одрастао на пример скоро.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Немојте ми то около наоколо, него вас питам 
конкретно данас с ким сте најбољи пријатељ?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте да прекидате сведока, пустите га да одговори 
ако га питате.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па са Ђукићем, добар сам са Ђукић 
Жељком, пошто смо у истом мото клубу и ако то нешто значи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте сведоку више никада да кажете немојте 
околно наоколо, мислим сведоку.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сад нисам добро то запамтио, јесте ли ви били у
истом одељењу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па тако сам стекао утисак да сте прошли пут,
односно прекјуче рекли, али опет вас подсећам на исказ који сте дали 
08.12.2003., где објашњавате да Ђукић Жељко био командир одељења, а нас је 
у том одељењу било 7, 8 тако кажете, то значи да сте ви били у том одељењу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја сам, то је можда тако испало, али ја 
сам рекао да је нас у друштву било толико, ја сам тако то онда, мислим, ја сад,
можда сам ја погрешно се изразио, али.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А како то да ако нисте били у истом одељењу зашто 
вас тројица, четворица идете да се смештате у једној просторији, једној кући 
ако нисте исто одељење?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Али то није било смештање по 
оделењима.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Него по чему?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Него ко је с ким добар, ко с ким.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Значи ви сте били добри са Ђукићем, са Сармом, са 
Чикином, јел то значи то?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да, са Дмитровићем са.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Хвала, немам више питања.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Томићем, са, има нас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Констатује се да је у међувремену приступио адвокат Ђуро Драгић,
бранилац окривљеног Боројевића.

Да ли одбрана има питања?
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Везано за аутобус и разговор Ђукић Жељка 
са Драганом Медићем, како му се чинио тај, та рекација Ђукића, да ли је то 
цинично, неко кревељење или озбиљна реакција када је рекао да?
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је љутита?
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Само да се изјасни какав је утисак стеко?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Једно је реакција на шта, мислим то је питање 
погрешно, ако се питање односи на оно што је рекао сведок «П-1» редослед 
догађаја није добар и то треба да се предочи, сведок је испричао да је Ђукић 
Жељко устао без ичијег, без икакве, нико није ништа иницирао, него је Ђукић 
сам устао и обратио се, е сад каква је то реакција кад кажете каква је то 
реакција била, нашта реакција, на нешто што је пре тога рекао или 
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: На догађај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Уопште се адвокат није изразио добро, али у сваком 
случају хтео је да пита на који начин је Ђукић питао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Е па то је довољно на који начин, а без.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На који начин?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ђукић је то љутито питао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ноншалантно, цинично?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Бесно онако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или љуто?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Љуто, баш изнервиран је био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ноншалантно?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Шта је ноншалантно?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, а цинично? Добро, изволите.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је љутито питао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Љутито је питао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Када је рекао да не зна ко је пуцао, да ли зна 
ко није пуцао од?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја знам ко, Ђукић Жељко није пуцао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви јесте ли пуцали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: На основу чега ако може укратко само да 
образложи?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па на основу тога што сам кад смо дошли 
код њега он је био тамо и ми смо били са њим, значи били смо кад се чула 
пуцњава и рафали.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Само још једно питање, да ли је сведока «П-
1» виђао рецимо последњих две године у Шиду?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја га нисам.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Да живи, да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да у Шиду живи?
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли га виђали било где?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам чуо да је он долазио у Шид, а сад ја 
га видио нисам.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Добро, толико.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хвала. Адвокат Перковић бранилац 
окривљеног Медића.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, пре постављених питања 
ја бих молио само да у погледу руковођења претресом и постављених 
примедби од стране тужиоца ево сада колеги и тако даље, да пазимо на онај 
ред, да не упадамо сви у реч, можемо да ставимо примедбу, да се јавимо, да 
изнесемо ту примедбу али да не претварамо суђење у разговор у коме 
учествује и сведок и бранилац и тужилац и пуномоћници оштећених, јер ја 
мислим то је незгодно и за транскрипт, незгодно је и за све. Ја ћу се трудити 
да поштујем Законик о кривичном поступку.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А није ни по Закону.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А није ни по Закону. Моје питање, па добро,
ако вам је неко сугерисао кажете да сте причали са колегом Калањом, тако ви 
тврдите, а то је све било на питање пуномоћника, тужиоца зашто раније нисте 
спомињали Демировића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како је ко био обучен.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: И како је био обучен, ви сте рекли да зато 
што је било сугерисано. Дакле, да ли сте ви у том исказу штитили 
Демировића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па штитили смо сви чим нисмо смели.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ја вас питам да ли сте на тај начин заштитили 
Демировића?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја се извињавам, примедба.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Користићемо се начином на који заиста Закон 
предвиђа да се испитује сведок а ви знате који је то начин у току постављања 
питања, па ћете сада водити рачуна ви који све то знате, а они који то не знају 
и нису у обавези да знају за сада не морају, а ви морате. Изволите тужиоче.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сведок је јасно рекао по наређењу Боце Медића су 
разговарали са браниоцем Саше Цвјетана, и ту се нигде не помиње нико 
други, и сад мислим да је ово сугестивно да се помиње име које нема везе са 
овим што је сведок говорио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можемо да питамо да ли сте штитили некога или не.
Јесте ли штитили некога у том поступку или не, само реците да или не?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте имали налог да штитите некога?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Молим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имали сте налог да штитите некога, неко упутство да 
штитите неког у том поступку?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Нисмо имали налог да никог тако 
штитимо, него да причамо да смо били једнобразно обучени, да обријани,
ошишани.
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АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Следеће питање, да ли је вама познато, а то 
видим из вашег исказа да је Медић Драгану позлило и у Крајини, тако сте ви 
изјавили, да ли је то тачно?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, јесте.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да ли вам је познато да је он шећераш?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Па је ли вам било ишта чудно што је њему 
позлило као шећерашу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па није ми било ништа чудно што му је 
позлило као шећерашу.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте ли знали, кажете да га дуго познајете,
зато вас то питам?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте ли и знали да му је и раније знало да 
позли и да је тежак шећераш?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па јест, он је тежи шећераш, јесте, он себи 
даје три пута дневно ја мислим.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Добро, следеће питање, кад излазите из 
дворишта и идете према Ђукићу, да ли можете прецизније да кажете колико је 
од тог дворишта Ђукић био удаљен, рекли сте три, четири куће или не знам.
Јел можете у метрима отприлике?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не могу, неких можда 40, 50 метара 
приближно и ја сам изгубио више оријентацију тамо.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да. Реците видели сте групу цивила како 
улази у амфор да их предводи Демировић, тако сте изјавили, јел тако и да су 
иза ишли Боројевић и Медић Драган да сте их видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, али нисам ја реко да је сам Демировић 
њи уводио.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да их је предводио господине?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је ишо први, да, тако сам.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Тако сте рекли, да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: А Боројевић и Медић су ишли једно пет 
метара иза њих.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Једно пет метара иза њих, добро. То је што 
сте ви последње видели претпостављам?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Што сам видео, да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да. Колико после тога ви прелазите метара 
до Ђукића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам, ми смо ишли и причали, сад,
па на једно ја не знам, можда смо на пола пута били до Ђукића тако нешто, не 
могу тачно да се сад сетим.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да сте били на пола пута?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте ли били окренути и даље леђима?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Леђима сам овима што, цивилима.
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АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да ли сте ви видели касније где су Боројевић 
и Медић, да ли су ушли или нису?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Нисте видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Нисам видео кад сам био леђима окренут.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Дакле нисте видели да Медић, ја питам као 
његов бранилац улази у двориште касније кад се окренули?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја њега кад сам видио он је био отприлике 
на неких 10 метара од тога амфора, значи и онда сам се окренуо и кренуо сам 
према Ђукићу и више се окретао нисам.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Добро, хвала вам, немам питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хвала.

За овим се сви учесници у поступку посебно браниоци.

АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Извините председнице већа, само још једном.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И диктирам, не, и диктирам.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Опростите.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

За овим се сви учесници у поступку посебно браниоци и окривљени 
упућују да се понашају на начин на који је то предвиђено одредбама ЗКП-
а, а сходно свим својим обавезама и упозорењима које се налазе у списима 
овога предмета.

Изволите наставите.

АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је све због вас интервенција.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Молим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је била због вас интервенција, кажите.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да. Реците ми, јесте ли ви са Стопарићем 
чешће разговарали о овом случају и?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па нисам нешто често разговарао.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јел он спомињао кад за неке сусрете са 
Наташом Кандић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Није.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: То ја не знам, није он мени говорио.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Није вам говорио. А јел вам спомињао за то 
да је одлазио у Фонд за хуманитарно право било када?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, не, није.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Није вам ни то говорио. А јесте ли чули 
касније да је он имао контакте некакве?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па кад је он већ сведочио и кад је отишо 
преко, онда је било приче да је.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: То је била прича?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ево сад ћу и ја као и што оштећени, односно 
пуномоћници питају по причи. А шта се то причало?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па причало се да је Стопарић реко ко је то 
урадио, ето тако се причало и да је отишо преко.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А шта се причало за њега и Наташу Кандић и
Фонд за хуманитарно право?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да је добио папире, да је отишао преко.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Од чега је живео Стопарић пре тога, јел 
знате?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је, па није радио нигде него је после 
рањавања на Косову имао је пензију.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Пензију?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А никаква средства није имао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А реците ми, јел остварио неку накнаду за то 
рањавање?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја то не знам, било је неке приче да је 
требао неку одштету да добије.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А јел добио ту одштету?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, то ја не знам.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да ли он се кад жалио на команданта Медића 
да никад није добио одштету и тако даље?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је причао.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да му је замерао.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је причао за неки стан да му је обећао 
да ће му наместити команданта ја не знам, неки намештај, тако нешто у Новом 
Саду е то је једино што је причао.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А јел добио он кад стан и намештај?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, није реко да ће добити стан, него да ће
добити намештај за стан, тако је причао, пошто је онда био се оженио и живио 
је у Новом Саду.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: И жалио се на команданта?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па није се он жалио, ја са њим нисам 
ништа посебно причао, нисам био нешто добар са њим, али знам да је тако 
рекао био, јел није он баш причљив био пуно.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми, како сте ви били обучени тај дан у
Подујеву?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: У маскирне дводелне униформе.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми колико сте високи?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја?
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АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: 179, тако.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: 179. Какву сте капу имали, јесте ли имали 
капу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесам, ову као са шилтом.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми, од оружја шта сте имали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Аутоматску пушку.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јел имала ремен?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јел имала?
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ремен?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Како сте држали тамо цело време, у руци или 
на?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам на рамену држао.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: На рамену. Рекли сте да сте наишли на 
затворена метална врата?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: И да нисте ви хтели да отварате, а зашто 
нисте ако сте ишли у претрес кажете?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја нисам рекао да ја нисам хтео, него 
је, Сарму смо горе кроз онај прозор он је ушао да отвори врата, међутим он је 
унутра био, он је тражио, шта је тражио, ја не знам, никако да отвори та врата.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми, јесте ли ви сигурни да сте уопште 
видели Кинеза у тој првој акцији у Подујеву и у Пролом Бањи?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја не знам, ја нисам, ја опет кажем 
нисам сигуран, ја знам да је он био с нама на терену, а сад да ли је на, јел био 
на оба два.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А ја вас питам, да ли сте га видели на том 
првом терену и да ли сте сигурни у то?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Нисам сигуран.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Нисте сигурни. Добро, хвала немам питања.
Ја се извињавам за ово накнадно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала, изволите. бранилац Саша Петровић.
Прескочили смо браниоца окривљеног Боројевића, јесте ли имали питања.
Добро, изволите. микрофон нисте укључили.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја бих да се вратим на онај моменат кад сте дошли 
у Подујево. Јесте ли видели тад Шолају код аутобуса?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Био је, да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Какву је он униформу имао, као сви остали или?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Као сви остали.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Јел на њему било нешто да је било чудно нешто на 
тој униформи, да је била некако непрописна?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
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АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Као и сви остали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Као сви остали.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Јел носио он нешто поред онога што су сви остали 
имали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па није.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Није. После тога, значи кад сте отишли, јесте ли 
видели Шолају на улици или да иде поред вас или?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па видео сам га тамо на улици кад смо 
били, на улици сам га видио, а сад касније.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Касније га нисте видели или не можете се сетити?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу се сетити.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е сад у том дворишту, рекли сте да је једна особа 
са шајкачом претресала жену?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да ли сте видели да је претресала и остале цивиле 
који су били у том дворишту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Остали цивили су били заклоњени са 
војском тако да ја нисам видио шта се онда дешава. Нисам уопште видио то.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: А та особа која претреса, јел била млађа, средњих 
година, старија?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам био је млађи, није био ни, шта 
ја знам отприлике колико је имао година.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да ли је та особа својим ликом подсећала на 
Шолају?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, не могу сад да са сигурношћу 
кажем.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу, не могу.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: После овог догађаја, значи из вашег исказа сам 
разумео да Шолаја није био у вашем аутобусу, кад сте се враћали да ли сте га?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не могу рећи да ли је он био, не сећам 
се.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро, не сећате се.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не то не могу рећ.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: А јесте ли га видели после тога, значи кад сте се 
укрцавали, улазили у аутобус, јесте ли га тада видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Још бих једно питање, значи ова особа која 
је претресала, јел био из Шида и околине или?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да ли знате како, јесте ли ви били припадник 
«Шкорпиона» и од раније?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесам.
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АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Значи из Крајине?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Јел та особа била тада припадник?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Никада.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Тад сте га први пут видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, први пут на том терену, не њега него 
70%. 
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е сад, јел знате можда одакле је та особа?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Причало се да је Босанац неки, тако се 
причало, сад одакле је ја не знам.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Јесте ли га после виђали по Пролом Бањи?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не могу рећи, нисам, не знам.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Нисте се дружили са њим?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу уопште не.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро, не знате с ким се он дружио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Ово ме интересује, како сте качили РАП-
ове, односно како сте, јесу ли РАП-ови имали онај ремен за?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Је су ли се качили РАП-ови за опасаче?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па како ко, како ко, није ништа обавезно 
било.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Па не, не кажем него због. Добро, тад кад сте 
видели Шолају, јел носио он РАП, тад у Подујево као можете да се сетите?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ако је имао пушку имао је и РАП онда,
то је основно било, не знам, ја.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ако можете да се сетите?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па логички је да је имао РАП, а сад.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро, ништа, немам више питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала, ви јел имате питања. Микрофон нисте 
укључили.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Судија ја бих молио још једном сведока пошто је он
више пута правио такве да кажем обрте и говорио да ће сад следећи пут рећи 
истину да до сада није помињао чињенице још једном да се изјасни на разлику 
казивања где пише уопште не могу да се сетим да сам видео Драгана 
Боројевића овом приликом коју описујем и тако даље, а сад каже да га је 
видео?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли га видели или нисте?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Драгана Боројевића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Страна 4 записника. Кад га је задњи пут видео?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Како мислите?
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АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Па задњи пут каже испред да је видео њега и Шолају 
чини ми се, да иду иза те групе цивила, па да је окренуо се после, кад је 
видео?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не Шолају него Медића.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Медића, извињавам се, заиста.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Касније нисам уопште у тој гужви,
касније се створила гужва и улазак у аутобусе.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Где га је, у којој га је позицији задњи пут видео?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: У позицији да иде за тим цивилима.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Колико је то било и на ком месту у односу на улаз, на 
двориште где је догађај касније евентуално био?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Они су с цивилима већ били на ћуприји,
на улазу у тај, како да вам кажем, амфор, а они су били пет метара иза њих.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Иза њих пет метара?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, то је задње што сам видио.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Њих двојица?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: И после тога кад га је видео?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, дал у Пролом Бањи.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Захваљујем се суду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала. Да ли окривљени имају питања. Изволите 
Ђукићу.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добар дан. Хтео бих прво да се захвалим сведоку на 
искреном свједочењу што је скупио храбрости ипак да то све исприча што је 
сад испричао, и да кажем да господин Перковић нема смисла да плаши човека 
и овако је уплашен ко и ја сам што сам уплашен. Само да подсетим сведока на 
нешто, јуче сте га ви.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, хоћете да га питате или шта?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да га питам, ви сте га питали да ли позна Синишу 
Божића и он је рекао да не зна, јел тако, јуче је то било на.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па да га сад потсетим ко је тај човек.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите му надимак.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Цици.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питајте га, па питајте га.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јел знаш ко је Цици?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Знам Циција, знам.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли се сећаш Циција да је стајао ту у дворишту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је био у дворишту.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Молим?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Био је у дворишту.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Е добро.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Њега знам, њега сам.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли знаш одакле мени надимак Брко?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: По оцу.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро. Да ли сам ја пре Косова икад био припадник 
јединице «Шкорпиони»? 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Никада.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли сам ја изгледао као сада овде што ме видиш,
или. Јел могу да предочим фотографију «Шкорпиона» сведоку?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питајте га прво како је изгледао, да опише, па онда.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, како сам изгледао ја у то време?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ошишан и обријан као сада.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли могу сад да му покажем ту фотографију?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Може, имамо ми показаћемо, неку другу или ону што 
сте нама дали?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Фотографију број 16 где су припадници јединице 
«Шкорпиони». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Показаћемо му. Тужиоче, ви то имате у боји, е добро.
Показаћемо ту фотографију, наставите с питањима.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Треба ми и фотографија 49.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Претходно вам треба фотографија?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Мени не, њему да се предочи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Фотографија 16 и фотографија 49 број.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Покажите му.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ако може ако не може не може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да видим само ко је на тим сликама.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јел могу да му дам овако да види.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево сад ћемо, имамо ми у боји.

На тражење окривљеног сведоку се показују фотографије 
припадника јединице и то фотографија број 16 и фотографија број 49.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта он треба да каже, ко је на тим, ви ћете прво да га 
питате ко је на тим фотографијама?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Не, не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, прво ће то да нам каже.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па добро нека каже, није битно, што хоће да каже нек 
каже.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде да нам кажете ко је на овим фотографијама? 16?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јесте, страна број 2 фотографија 16. 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Страна број 6.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Страна број 2 фотографија број 16.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: 16 Ђукић Жељко.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад је направљена та фотографија?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Откуд он зна кад је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то направљено тад кад сте ишли у Подујево?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па јел он тако изгледао кад сте ишли у Подујево?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, ајде 49? 
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: 49 фотографију ако може да погледа, то је страна број 
6. Јеси ли нашо ту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли познаш тог човека на тој фотографији?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Па сведок изјављује на фотографији 16 је Ђукић Жељко, не зна кад 
је фотографија направљена али у Подујеву није изгледао овако.

У чему се разликује, како је изгледао у Подујеву а како на тој слици, шта је 
разлика?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ошишан и обријан је био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Јер у Подујеву није имао браду, бркове и био је ошишан, на 
фотографији број 49 не зна ко је.

Кажите Ђукићу даље.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Не не треба ништа, мислим не зна тог човека?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не могу сад.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па не знам га ни ја, није битно.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам ко је.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли можда знаш за време рата у Крајини на којој 
сам ја био дужности, шта сам радио, с чим сам се бавио, да ли случајно знаш 
то?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Знам да си био командир јединице свог 
краја тамо.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Е сад да те питам, јуче си овде пред судом говорио,
предочен ти је један део мог исказа кад смо стигли ми у Пролом Бању да сам 
ја рекао да сте ти и Перо Чубра дошли по сведока «П-1» да га одведете из мог 
одељења?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли се сећаш тога да сте ви дошли по сведока «П-1» 
и да сте тражили да дозволим да изађе из мог одељења да пређе код Пере 
Чубре или неко друго одељење, не знам сад, не сећам се тачно.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: То је Перо Чубра дошао а ја веруј ми да 
нисам знао о чему се уопште ради.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, да ли си био присутан ту тад с њим?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ево ја сам баш сад враћао филм, што се 
каже од јуче, ја знам да смо били код тебе у вези нечег тога, али сад ја тачно 
не знам која је та особа која је прешла.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро. Ал ти си, не знам сад како то да питам. На 
записнику од 27.11.2007.године, на страни 5 четврти пасос, пети ред. Реко си 
да ја знам тога да му не кажем име, «П-1». 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: И чуо сам од Брке причао ми је да је у Вуковару, тај 
исти јел, радио за неког рекеташа и да је малтретирао Бркиног рођака, па му је 
Брко нешто очито у вези тога?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ми кажеш сад нешто о тим сазнањима својим, то 
зашто си то реко и шта знаш и тако?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па зато што је Демировић је био у тој 
некој групи, твог брата су од стрица били држали затвореног, знам да сте због 
тога у конфликту ти и он.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро. Јел могу даље? Да ли си видео ти или чуо да ја 
на било који начин угрожавам сведока «П-1», да ли сам ружно причао о
њему?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имате ту испред вас, Ковачевићу, да ли имате 
идентитет «П-1»? 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да, имам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онда «П-1». Пита Ђукић јесте ли чули да му он
угрожава безбедност ? 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да му прети или тако нешто?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, никада да му је претио.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Још сам нешто. На другом терену кад смо били кад је 
Стопарић Горан био рањен.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја сам у то време био командир вода.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: И био сам у то време и командир вода сведоку «П-1». 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли знаш да сам ја лично наредио сведоку «П-1» да 
иде, да одведе припаднике полиције САЈ-а, до места где је Стопарић рањен и
да помогне у извлачењу рањеног Стопарић Горана?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јеси.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли ти је познато да је исти то одбио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Одбио, да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли ти је познато да ли сам икада после тога казнио 
сведока «П-1» због тога што није послушао наређење?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, никада, не.
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ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да сам га вређао, прозивао да је кукавица, да је ово,
да је оно, било шта да сам?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: А да ли можда, како да то сад питам. Шта мислиш 
због чега сам ја њега баш лично одбрао да он иде да помогне при извлачењу 
Стопарић Горана?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Зато што је имао шлем и панцир као и на 
првом терену.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Немојте ви читат вамо молим вас. Добро, ово си већ 
реко за ког је радио у Бору.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу хоћете ви да пређете тамо.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Онда пређите тамо.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Где да стојим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел вас неко омета у постављању питања?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па не, него морам се сагнут, незгодно ми је разумете.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко вам чита, то је било ружно.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Где да пређем?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево овде где је овај празан ред. Не морате ту да 
стојите поред тужиоца.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Не, морам вадит слике. Ово је већ рекао, да ли нам је 
неко у Подујеву ту кад смо били, пре него што смо изашли из аутобуса или 
непосредно кад смо изашли из аутобуса говорио да су куће неке забиљежене 
на неки начин с нечим и да ми у те куће треба да идемо или нас је неко одвео 
у те куће?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, није нам нико говорио.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли је неко спомињао беле пешкире?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли је сведок «П-1» био у томе дворишту где су 
били цивили?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли је он на било који начин покушавао у дворишту 
да заштити те цивиле или?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Било шта. Не, добро.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, бар ја нисам видио.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли је сведок «П-1» дошао до било каквог сукоба с
неким од припадника наше или неке друге јединице у томе дворишту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја за то не знам.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли је сведок "П-1", добро, то је реко. Ти си јуче 
рекао да сам ја у дворишту реко да се цивили пусте вани да их не треба више 
дирати, јел тако?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, ја сам рекао да кад је овај претесао ону 
жену да си ти реко Медићу да види шта она стока ради.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли знаш ко је претресао те цивиле, коме сам се ја 
ту, због кога сам тако реаговао?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па због неког из Сарајева.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да. Ко је још ту био да ли знаш?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја не знам више, не могу сад да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја кад сам давао изјаву нисам то споменуо баш из тог 
разлога што сад морам да споменем име тога човека који је претресао ту жену 
рецимо конкретно, а он треба да дође као сведок овде па сам мислио да онда 
то искористим кад он буде овде па да то кажем, или, а сад ми треба и сведок 
тамо да види да ли је то тако или није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сад то ви кажете?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па у вези те жене.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? Ви хоћете да нам кажете који је припадник 
јединице претресао ту жену?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите нам како се зове?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Жену што је претресао то је Стопарић Горан. Лично је 
он претресао ту жену и врло се грубо према тој жени понашао и ја сам пришо 
и реко да остави ту жену да оде, онда се касније од те жене отишо, ваљда је он
схватио да он не сме жене дират па је отишао на тог човека, он је тог човека 
исто дирао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како је изгледао?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ко како је изгледао?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај Стопарић Горан у то доба, висина, грађа, коса,
лице.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Знам човека сад кад га видим знам, а висине можда 
шта знам 170 цм, нижи је од Ковачевић Никице, нижи је знам човека.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коса?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Кратко ошишан био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Боје?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па не знам сад, знам човека, познам га, не знам какву 
му је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Крупне грађе, нормалне, ситне, ниже?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Нижи јесте, није мршав, није ни дебео а није ни 
мршав, знам човека, познајем човека.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ви питате сада сведока да ли.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли се сећа он тога, да ли је то он био?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Тога се баш не могу сетити.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Е сада, има ту још један човек који је исто ту био 
присутан у том дворишту, кога је данас госпођа Кандић споменула, то је тај 
човек под надимком Тито и он је тада ту био у дворишту, да ли се сећаш њега 
да је био у том дворишту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте, да, био је Тито, мало низак.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Желим да кажем да не знам за Шолају, њега се не 
сећам ту да је био кажем вам за ове значи све.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, али питајте сада сведока да би могли и други 
окривљени да питају да би могли да отпустимо овог сведока.
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ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, они и не питају. Ја само желим да кажем, то 
још само да додам на ово кад сам споменуо овога Тито, његово име не знам,
знам где живи, не знам му име. Живи у Соту код Шида село. Молим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Србији или у Босни?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јесте, у Србији не у Босни.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Село код Шида?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Село код Шида, Сот се зове, јесте према Хрватској.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Сот.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: То је према Хрватској има тамо место неко.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел има нека улица, адреса?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја незнам улицу и адресу, село Сот код Шида, не знам 
улицу ни адресу, не знам ди му је кућа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите Ђукићу, држите се онако концизно, изложите 
то што имате.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Нисам, кажем вам ово нисам спомињао до сада из 
страха.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то сада неко питање за сведока?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Само мало. Па можда и је не знам како. Желим да 
кажем зашто нисам спомињао Титу тога, а имам још у једном контексту треба 
да га споменем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ако је то део неке ваше одбране или тако онда 
ћете то.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Не, не, да питам сведока, морам да га питам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде питајте сведока, ајде питајте, немојте ви прво да 
испричате па да онда он каже, питајте сведока шта имате?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, кад смо изашли из аутобуса у Пролом Бањи 
кад смо враћени, кад смо значи враћени у Пролом Бању из Подујева. Једна 
група припадника наше јединице, можда њих три, четири, пет је стајало,
пошто су пре нас изашли из аутобуса и они су ту као јеси ли видио, шта, како,
ово, оно, нешто смо се расправљали као да се један другом хвали с тим што је 
направљено у Подујеву, разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта питате сведока?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Предочавам му.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта му предочавате?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: То шта се десило тада.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не можете да му предочавате шта се десило,
можете само да га питате.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, да ли се сећа тога, ето ајде, тога да су стајали 
неки момци тамо из наше јединице да су око тога нешто расправљали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу се ја то Жељко сетити.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Један од тих који је ту био био је тај Тито, па зато сам 
то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи јел ви мене разумете окривљени Ђукићу.
Питајте сведока шта имате, немојте да му сада причате своју причу.
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ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Не, не, значи то није видео човек и добро. Желим да 
кажем ово још само.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, желите да питате сада, желите да питате сада и то 
може, све остало што желите може касније.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Исто да га питам да ли се сећа тај разговор који смо ја 
и он водили како сам ја њему то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питајте да ли се сећаш да смо разговарали о томе и
томе или тада и тада?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро. Да ли се сећаш кад сам био сведок у
Прокупљу кад сам се вратио да сам водио разговор с тобом и са Пером 
Дмитровићем у Шиду у вези тога мог одласка на то сведочење у Прокупље, то 
је ја мислим први пут било сведочење? Да ли се сећаш да смо причали после 
тога ја и ти и Перо Чубра?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па знам да смо причали, али.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли се сећаш да сам реко тада теби и Пери Чубри да 
сте после мене остали у том дворишту и да кажете шта знате, видите да ме 
неко спомиње ни кривог ни дужног. Да ли се сећаш тога разговора?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Само да воде мало попијем. Ја знам да си 
ти реко да те је неко прозвао тамо на суду.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, да ли се сећаш тог разговора? Како сад да 
питам, не знам.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да ли се сећаш да сам ја реко теби и Чубри, значи то 
сећаш се, да ли се сећаш да сте ти и Чубра мени рекли кад сам ја вама реко да 
кажете шта је било, да знате, да сте остали после мене и да сте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, опет .
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Подсећам га.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећаш шта си ми рекао, а не да ли се сећаш да 
си ми рекао, не, не.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, да ли се сећаш шта си ми рекао тада, ти и Перо 
Чубра сте били, сећаш се шта си реко? Реци што знаш.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Давно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећа се човек Ђукићу тог разговора, шта да радимо.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Госпођо председавајућа сви се свега сећају.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: И сви се боје да кажу, разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па јел се овај сведок.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Боји се човек, знам сто посто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се боји?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па знам да се боји, бојим се и ја, сви се боје.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ставите примедбе и кажите ја сматрам да се 
овај сведок сећа али неће да каже јер се боји тога и тога.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Знају и остали сведоци.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кога се боји, чега се боји.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па неће сведок рећи.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чега се он то боји?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Неће рећи због чега се боји, неће, ја знам и они знају 
мене и ја сам о томе ћутио исто ко и они нисам хтео ниш да причам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има нешто што вас Ђукић пита то у вези тог 
разговора да се ви сећате а не смете да кажете?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па сећам се, мислим ја ћу рећи шта је,
како је било.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јер ја сам овде ни крив ни дужан а нико неће да каже,
сви знају.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пустите сад човека прекидате.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па не прекидам ја.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ево ја могу само ово рећи да је Ђукић 
реко ако ја будем пошто ми се намешта, ако будем угрожен ја ћу рећи, ја сам 
му реко ако кажеш ти рећи ћу и ја шта сам видио, е тако, то је било то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: То је био разговор.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: То је било, сав разговор.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, питање.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па добро, да ли ћеш рећ сада шта је било или је то оно 
што си до сад испричао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па рекао сам.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро. Не знам сад више шта да га питам. Јел ја могу 
ставит примедбу и на сведочење овог сведока исто, шта, разумете?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, шта кажете?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Примедбу да ставим и на његово сведочење.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, у ком смислу стављате примедбу?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ето зато што боји се, не сме да каже све како је било.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ви сматрате да овај сведок зна још неке детаље 
али да не сме да их каже?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Он је реко тачно истину све, што се тиче неких ствари 
тада у вези самог тог разговора ја сам њима реко и њему и Пери Чубри да 
дођем ја у ову ситуацију у коју сам се сада нашо, ја кажем немам везе с тиме,
ти дођи кажи шта је било, ти си био после мене у том дворишту и знаш шта је 
било, ја сам био вани како сам ја мого да видим шта се дешава, а ми смо сви 
чули ко је то урадио после причало се о томе, сведок сад не сме да каже ко ја 
сам што не смем да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви кажете да сведок сада не сме да каже а плаши се 
кога или чега?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па не знам ја чега се он плаши.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кога се плаши, ко је тај ко угрожава овог сведока?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Сведок је рекао да добија поруке од неког, не знам ја 
од кога добија поруке, а и плаши се да ће бит прозван да ће бит издајица по 
Шиду да ће бити овакав, да ће бит онакав, нормално, и ја се сад плашим за 
своју породицу јер сам споменуо тога Титу, тога човека исто, њега нико никад 
није споменуо а човек на слободи, ја сам дошо у ту ситуацију да морам и њега 
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споменути, ја га стално морам спомињат увек нешто шта је, и тог полицајца 
што је убио тог човека морам ја, значи све се на мени ломи, нико, сви ћуте 
нико неће да каже, и господин адвокат окривљенога Медића исто буни се,
напада сведока, плаши га овде и шта ја знам, што не пусти човека нек каже,
ако је већ скупио храбрости да дође и да почне да прича то, а у Шиду се прича 
о томе шта се тамо радило у Подујеву, ја добијам писма од људи из Шида која 
иду преко вас, преко суда иду и у писму пише Брко покрени причу ми ћемо 
рећи, шта треба да покрећем више ја 13 месеци овде покрећем, шта да 
покренем да би они то рекли што знају.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте покренули ви покренуо је тужилац.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па не знам ја ко је шта покренуо, они између себе 
причају људи, разумете, ја имам писма код себе овде, мени човек каже причао 
сам с тим и тим, причао сам с тим и тим и рекао ми је да се боји, не сме да 
каже, да кажу да ти покренеш ту причу они ће потврдити, шта треба још ја да 
кажем да би он потврдио, каже нисам видио он је био тамо више него ја.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ви сматрате значи да овај сведок још нешто.

Окривљени Ђукић ставља примедбу да сведок зна све детаље, зна 
ко је извршио ово дело, зна још неке ствари које се боји данас да каже.

ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Он не зна, можда није видио својим очима али чуо је 
ко и ја што сам чуо шта се причало.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

А то можда није видео својим очима него је чуо.

Имате ли још неко питање или примедбу?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: За сведока?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па немам можда примедбу на тај поступак што се 
води, више би тако то формулисао, не знам шта да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Исто у вези сведока који долазе, сви знају не смеју да 
кажу, сведок кога сам споменуо да сам га убацио у ту кућу, Стопарић, боже 
овај како се зове.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сарма?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Сарап Драган ми је реко у хотелу кад смо били у
Пролом Бањи, знам шта је било не смем да кажем, питао сам га како знаш.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је и остао у кући.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У том смислу ви ћете предложити да се Сарап Драган 
саслуша.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја сам вама предложио тога сведока нико га није звао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Човек је дословно реко, гледао сам својим очима шта 
се десило, сад морам нешто да вам кажем у вези моје породице и безбедности,
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ја сам жену моју натерао, посвађао сам се с њом, можете видети код 
командира ту који су били кад је била у посети, да је отишла с посете 
уплакана, натерао сам је, претио сам јој, де жено причај с њима види шта се 
дешава, сви се боје, имам снимљен разговор шта је он рекао да је видео и да 
није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро ми ћемо позвати те сведоке, имамо времена.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па зовите, радите шта оћете, ви имате времена, ја 
немам времена.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте прво да окривљени заврши. Јесте ли 
завршили са питањима за овог сведока?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јесам, завршио сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте. За окривљеног сви имају питања. Па ја не знам 
ко је, да завршимо са сведоком па ћемо онда да видимо на који начин да 
питамо окривљеног. Добро, ајде.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ево овако, прво питање за сведока, шта је било са 
Сармом који је остао у тој кући кад су њих двојица изашли напоље? Није то 
објаснио, Сарма је унутра, у стану, чекају да отвори врата која су закључана,
сад ја питам шта је било са Сармом?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је остао у том дворишту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Остао на спрату или доле или горе?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Шта је било?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам он је био унутра, е сад.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је Сарма, у Шиду?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је у Шиду, сад како он не прими, не он 
многи што не примају позиве.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисмо га ни звали.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли ви причали са Сармом шта је он радио?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја нисам са њим причао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Али он је једини који је остао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је остао унутра.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли знате још некога ко је.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Било је још у дворишту.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је остао у дворишту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Олујић је био у дворишту што ја знам кад 
сам изишо.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Али он није жив? Олујић је жив, извињавам се.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас да сви ћутите сада, мислим мораћемо да 
прекинемо уколико се.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је још остао у дворишту ко је то мого да види?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Олујић је остао, сад било је то још група,
ја не знам, али не могу се ја сетити ко је, кад ја доста људи нисам познавао 
пошто су Олујићеви и ти од Новог Сада тамо, ја људе не познам и не могу да 
кажем ко је био, остало је ту људи.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ви сте објашњавали да је ту жену малтретирао неки 
Босанац?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: То сам видио да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И сад вам каже окривљени да је то Стопарић, шта 
имате ви да кажете на то, јел то Стопарић ту жену претресао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја сам Босанца видио да је, носио је 
шајкачу.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па јел и Стопарић претресао жену?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Стопарић је био тамо с њима.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел претресао жену?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Сад ја мислим да је и био.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел он раскопчавао и гурао руке у груди?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја то нисам видио, ја не могу да кажем 
шта је он реко, ја сам видио за овога Босанца.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, и кад сте рекли да је Ђукић интервенисао код 
Медића.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад је реко види стоку шта ради, на кога сте 
мислили, на тог Босанца или на Стопарића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам на кога, то њега морате питат,
он је то рекао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па ви сте до видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам реко да је он реко.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па ко је по томе види стока шта ради, ко је та стока,
Стопарић или Босанац.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он не зна.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја кад сам видио ја сам видио тога у
шајкачи Босанца.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, чули сте да је Ђукић интервенисао и то.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Ја ћу сада да се вратим на, мислим морам да 
се вратим на изјаву.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да видимо шта.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, али ту су обојица. Значи прво сведок, сад се 
враћам само на записник из истраге, на страни 3 у четвртом пасосу, каже 
сведк «до тог дворишта је са нама био Медић Драган, нисам улазио у било 
коју кућу у том дворишту, на питање суда могу да кажем да сам после чуо да 
је Сарма улазио у кућу», значи прво чули сте касније да је Сарма улазио у
кућу, овде нам објашњавате да сте ви Сарму убацили?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, не, опет ја.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Односно неко од вас да Сарму.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И да сте ви ту били и то видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Био сам, па био сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте хтели да кажете видели сте или чули?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: За Сарму?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Видео сам, ту сам стајао кад, само не знам 
ко га је подизао горе, то се не могу сетит.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: «Али ту нас је било много, па нисам обраћао пажњу 
баш шта ко ради, само мало времена смо били у том дворишту а онда нас је 
Риле Рисовић позвао да кренемо сви у једну другу кућу, да је он видео да је 
празна, онда крећемо са Рисовићем, ја, Дмитровић, Ђока Чикин и Брко», 
значи тада крећете, а не иде Брко по врећу за спавање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи тужилац вас пита зашто сте сада рекли да је 
претходно Ђукић изашао за врећу а код истражног судије сте рекли да сте сви 
заједно изашли код Рисовића у ту кућу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам реко јуче да сам се бојао да, да сам 
ја.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је оно исто објашњење као јуче?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, ја сам се бојао, ја сам то хтео тај дан 
да кажем, овако ко што сам реко овди, нисам мого преломити, и не знам, то је.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не разумем, шта је то опасно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Због чега је то значајно?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да. Шта је то опасно по кога да је Брко отишао по 
врећу за спавање, шта је ту сада проблем?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, али онда сам морао рећи ово што сам 
рекао ко је цивиле водио у двориште.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па то нема везе једно с другим.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Због тога смо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, тако сте рекли.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, онда даље. «Међутим, Брко је тежак и тром,
па је застао за нама, онда смо ушли у једну собу», значи Брко је заостао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Застао, а није био напред.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Тако сам ја реко али то није било.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: «У тој кући на коју је указао Риле, ту смо се 
задржали три, четири, до пет минута, а онда се чуо рафал у близини, ми смо се 
уплашили па смо изашли да видимо шта се дешава и кад смо дошли на улицу 
видео сам Жељка, Брку». Шта је сад ту, кога сте се сад плашили?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Истина је ова што сам је реко овде, то је 
потпуна истина и то ће и други сведоци који исто не могу да издрже више тај 
терет.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сад се враћам на исказ окривљеног.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи начин на који се Ђукић Жељко кретао како сте 
то описивали код истражног судије, није тачан, тачно је ово што сте рекли.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Што данас, што сам реко на главном 
претресу, као што ће и други сведоци потврдити.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ђукић на два места помиње Никицу Ковачевића, и
сад на страни 8 исказа од 19.октобра каже «не знам сад, био је Никица 
Ковачевић вани, он је гледао неке излоге, био је са неким шерпама, шта су 
продавали немам појма, тако се зезао око тога», па на страни 10 опет у шестом 
пасосу, негде у средини «то је било у дворишту то је можда 50, 100 метара је 
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било, вани смо стајали нас можда, био је Никица Ковачевић, стајао је самном 
вани, знам да је стајао Ђоко Чикин, Ђорђе и Перо Чубра», значи и сам 
окривљени Ђукић у свом исказу код истражног судије говори на два начина о
истом догађају, један да је Никица Ковачевић био испред излога са шерпама, а
овде сад на страни 10 да су њих двојица били заједно. Па сад ја питам њих 
двојицу, ето шта је сад то истина, шта сте стварно догодило?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јел могу да одговорим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, прво ће сведок да одговори.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Истина је ова коју сам ја овде изреко.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, шта је с тим шерпама?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Какве шерпе?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па те што сте гледали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел ви разумете шта вас тужилац пита, јесте ли ви 
изашли са Ђукићем и били непрекидно с њим, или је он изашао за ту врећу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је изашо по неку торбу, по нешто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Торбу и остало?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, то је оно што сам и реко овде.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јел могу ја да одговорим сад?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде ви објасните.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја сам вама одговорио на то питање овде већ једном,
зашто сам тако онда говорио и шта сам желео да избегнем с тиме што сам 
реко да је било и све сам реко.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је онај први исказ, јел тако, први исказ?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Имате изјаву коју сам пред вама дао овде, погледајте 
видите које су разлике па успоредите, а за ову изјаву раније што сам давао, ја 
сам вама овде рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је прва одбрана коју сте дали када сте ухапшени,
јел тако?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јесте, али сам вама овде рекао зашто сам то говорио,
да не понављам сад све због чега сам тако рекао, да је човек убијен вани 
испред мене, да га је убио припадник полиције, то сад да не причам поново.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Али мислим, сад се односи на ово, где је био Никица 
Ковачевић кад је тај човек убијен?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Тако како вам је реко човек.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Како сам ја реко.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Све вам је лепо објаснио а ви погледајте моју изајву и
његову.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Немојте се ви љутити на мене.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па не љутим се.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Него вас питам, шта је сада истина, где је био Никица 
Ковачевић, је ли био са вама, је ли био 50 метара од вас или је био у
дворишту, где је био Никица Ковачевић?
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ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја сам рекао да је Никица изашао из тог дворишта и
долазио према мени непосредно ту кад је тај човек убијен, ја мислим да тако 
стоји у мојој изјави, одбрани коју сам дао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте, то ви кажете, али Никица Ковачевић не каже 
тако?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја не знам како он каже, ја.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Слушали сте га јуче, прекјуче шта је па Никица.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па исто је тад рекао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Никица Ковачевић не каже да је видео кад је човек 
убијен.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па није он мого видит човека.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Нисам то видео.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Како је могао видет убијен човек.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу, тужиоче, значи питајте Ђукића шта имате.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Питање, где је био Никица Ковачевић кад је човек 
убијен?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи због чега.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И где је био Ђукић на којој раздаљини су били Ђукић 
од убијеног човека и Никица Ковачевић од тог убијеног човека?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То питате прво кога?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Питам Ђукића.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја сам рекао, то пет пута сам овде поновио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу, одговорајте без те увертире, знате.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Добро, Никица је изашао из дворишта после кад је 
човек овај убијен ван, овај човек стари што је био тај ту, вани што је убијен,
Никица је тада, после тога дошао ван, после тог убиства, он није могао видети 
убиство кад је дошао после, он и.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи то је већ било готово?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па то је било убиство, то се, десило се.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта ви одговарате на то?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам вама јуче рекао исто кад сам, да смо 
прилазили тамо код Ђукић Жељка онда сте ви мени рекли да је реко да је 
убијен неки човек, ви сте мени рекли то није тачно Ђукић није тако рекао, па 
сте ме прекинули ви јуче, ако се сећате кад је то било. Прекјуче односно 
извињавам се.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли имате још неко питање.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Немам, немам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немате. Онда се вратите на место, хтели сте нешто 
Ђукића да питате. Кажите.
НАТАША КАНДИЋ: Оптужени Ђукић неколико пута је поновио да се плаше 
и други и да се и он плаши, па ја сад питам редом, да ли се плаши Боројевића?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Мене питате?
НАТАША КАНДИЋ: Да.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја се не плашим лично никога.
НАТАША КАНДИЋ: Добро, не плашите се.
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ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Него плашим се за своју породицу.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли се Шолаје плашите?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ма немам ја разлога да се њих плаши, што се ја 
плашит.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли се плашите породице Драгана Медића?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Не могу вам именовати ничије име. Госпођо не могу 
вам ничије име рећ конкретно плашим се тога и тога, плашим се за своју 
породицу.
НАТАША КАНДИЋ: Па молим вас, ја питам конретно. Рекао је да се не 
плаши Боројевића, да се Зицка не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, неће да каже, шта да радимо.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Плашим се за своју породицу кажем, од свију, реко 
сам то, бојим се, плаше се и они, починилаца тога злочина, плашим се и од
породица настрадале дјеце, од свију се плашим, немам везе с тим нон стоп се 
по новинама моје име и презиме свуда иде, везе немам с тим, и тужилац 
господин зна то добро да ја немам везе с тим. Знате, знате и госпођа Наташа 
Кандић зна да ја немам везе с тим. Немојте се смејати господине Тодоровићу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има још неко питање.
НАТАША КАНДИЋ: Имам.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Сви знате све а сви се праве луди а сви знају.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас тако тужиоче не одговарајте.
НАТАША КАНДИЋ: Сад имам питање за сведока, рекао је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има још неко нешто да пита Ђукића или ћемо га 
вратити на место за окривљене? Немате. Молим вас Ђукићу да се вратите на 
место за окривљене.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јел могу само господину тужиоцу да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Обратићете се касније суду.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Заборавићу молим вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно да можете и да заборавите, можете и да 
запишете али тужиоцу овако да се непосредно обраћате не, док испитујемо 
сведока.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Зато што зна, тужилац зна све.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Искључите микрофон, и вратите се.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Шта знам, па питајте ме па ћу одговорити.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу, па немојте да вас избацујем са суђења. Ајдете 
тужиоче седите, ви седите, молим вас Ђукићу вратите се на место за 
окривљене.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па не, извините морате га опоменути.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па не можете тако да прекинете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како не могу да прекинем?
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Зато што он каже питајте ме па ћу вам ја 
рећи, шта зна, па нека каже шта зна.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Може, завршићу са сведоком. Не можете ви да вичете 
на мене, морам да завршим са сведоком.
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АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па поновићу, он је реко круцијално важну 
ствар, питајте ме па ћу рећи шта зна тужилац.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно, али не сада док сведок стоји ту.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па ви сте дужни да ако има неко друго 
кривично дело да га питате да пријави то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па испитујем сведока, па ћу отпустити сведока.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па знам, али то је у контексту, како није, он
каже ја знам шта тужилац зна, а ја кажем шта, а он каже питајте ме па ћу рећи,
а ви прекидате, а то је битно.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја сам хтео да то уђе у записник, ја сам тог тренутка 
устао тражио реч, да га ја то питам, шта је то важно што неко зна за овај 
поступак а неће да каже, ево сад то је потпуно јавно, да не остане.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он ће наравно да одговори, сачекајте да отпустимо 
овог сведока, да позовемо овде окривљеног Ђукића и да га питамо оно што 
имамо а не да ту сад сви шпартају по судници и причају ко како стигне,
кажите молим вас, завршите с питањима за сведока.
НАТАША КАНДИЋ: Сведок нам је неколико пута рекао да ће други сведоци 
потврдити да они више не могу да издрже да носе тај терет, па само да питам,
да нам каже ко су ти сведоци?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: С ким сте разговарали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Један је био јуче који је био спреман на то 
и позлило му је ту било и?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, Томић.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте, значи не може више човек да то 
носи у себи и.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ко још?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја не знам сад за друге, нисам баш 
сигуран.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А овај Сарап?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Сарап.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Кад он не може позив да му се уручи, ја 
онда не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми га нисмо ни позивали.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: А нисте?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не.
НАТАША КАНДИЋ: А да ли можете још неког да, а овај Цекић Небојша?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: А ко је тај молим вас?
НАТАША КАНДИЋ: Из Ниша?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам за Бели, ја са њим не 
контактирам, ја само знам да је Бели му је надимак али не знам, могуће, то је 
Томићев кум.
НАТАША КАНДИЋ: А Чубра?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Чубра је видио шта сам видио и ја, и значи 
то порећи не може.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Олујић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Олујић је био у дворишту, он је остао у
дворишту сад шта је он видио кад су они уведени, ко, шта, то њега морате 
питат.
НАТАША КАНДИЋ: А Дабић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Дабић, он се исто спомиње, не знам, исто 
ту је негде, а сад ди је он тачно био ја.
НАТАША КАНДИЋ: А с ким сте, од ових свих које смо поменули сад,
разговарали па имате тај, знате јасно вам је да не могу више да издрже, да ће
да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па с Томић Милованом, ето прекјуче смо 
били заједно ту, он исто има, реко је шта зна он ће рећи он више не може то у
себи издржати, а сад шта ће он рећи то ја вама не могу.
НАТАША КАНДИЋ: Па у међувремену више неће рећи, сада.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми а где је био Томић Милован?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је био са Ђукићем.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: 50 метара даље од капије?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Кад су се чули рафали?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па добро, сад, чули рафали, али ја не знам 
шта је.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А јел он могао видети оданде било шта, ја вас 
сад питам, јел могао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам шта је он могао, он је можда 
могао видети ко је уводио, јер се то дешавало напољу, а за остале не знам.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да ли је ово све што сте рекли тако што сте 
видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: То је то?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Добро, скинули сте терет с душе?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесам.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте, хвала. Председнице већа, ја бих једну 
констатацију, два пута сам овде споменут, и од стране окривљеног да сам 
постављао питања која плаше овде сведока. Па да зна и окривљени да су за 
мене сви невини и да појамање бих у својој каријери дозволио да неко невин,
не само мој клијент или да било кога на било који начин теретим, свачија 
улога овде чија јесте, није заслуга адвоката Перковића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Уопште сад не разумем сад шта ви причате.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Па причам зато јер вам је окривљени рекао да 
сам ја плашио овог сведока, па други пут исто Перковић и тако даље. Ја морам 
то да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ви интервенишете поводом примедби које је 
окривљени ставио на ваше понашање.
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АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јесте, прво ничим нисам плашио, знам зашто 
сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то ћемо да унесемо у записник а сад седите 
молим вас.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Постављао питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.

Бранилац Перковић ставља примедбе због тога што га је 
окривљени Ђукић споменуо и наводио да он плаши сведока.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то? Да ли сте ви нешто хтели да кажете? Питање 
неко?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да. Пошто је сведок рекао ко је уводио ове цивиле 
у двориште, само да нам каже, он је рекао два Босанца.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Јесу ли то била она лица која су претресала ону 
жену?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Један од њи да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Који, онај са шајкачом?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да, тај са шајкачом.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Тај са шајкачом је уводио људе, а други Босанац?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: И други је био са њима, њих двојица су се 
држали стално заједно, тај је био крупан онако, кошчат, јак.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Рекли сте, значи та лица и рекли сте још два 
полицајца?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Полицајци су били она редовна униформа или оне 
маскирне?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па маскирну су имали а сад ја нисам на 
њима загледао.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Плаве маскирне?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па да, њихове униформе, да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ништа, судија, хвала лепо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала, да ли има још питања за овог сведока.
Изволите.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја хоћу да кажем да је најважнији начин 
овог кривичног поступка начело материјалне истине и сматрам да ово 
враћање сведока јуче Томића није, позива се сведок па се онда врати па се 
позива касније, па данас ћемо овога, можда нећемо, да то утиче на утврђивање 
материјалне истине.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја се потпуно слажем с вама, посебно због 
здравственог стања сведока.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: И сматрам да су та процесна правила ко кад 
добија реч, ко шта каже да се налазе далеко иза начела материјалне истине и
не требамо да гледамо кад ће окривљени да се изјасни, ако се он о нечему 
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изјашњавао он треба да заврши ту причу а не да се врати, тамо када он каже ја 
знам шта тужилац зна, а овде нам је врло важно шта се десило, а он већ 
колико претреса је било, седам, осам, он стално виче сви знају, све се зна, сви 
прете, и сматрам да је веће дужно да најзад обрати пажњу на те Ђукићеве 
досадашње изјаве које без обзира да ли он брани своју кожу или не, мени се 
чине уверљивим и чини ми се да је недоречен био од првог дана до данас, да 
не може због неких процесних правила да не може да све искаже и да то не 
постоји у ЗКП-у, не постоји неко строго правило кад и у ком моменту 
окривљени може шта да каже, он може током целог претреса да говори.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро изволите седите.

Пуномоћник оштећених адвокат Тодоровић ставља примедбу у
погледу тога што је сведок Томић Милован враћен 10.11.2008.године, а да 
није испитан, што је знатно нарушило начело материјалне истине, а
затим и због тога што окривљеном Ђукић Жељку током испитивања 
сведока Ковачевића није омогућено да заврши реченицу «ја знам да 
тужилац зна», већ је враћен на место за окривљене до завршетка са 
испитивањем овог сведока, а што је примедба која је детаљно забележена 
путем аудио визуелне технике у суду.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је суштина ваше примедбе? То је то, добро, ја нећу,
мислила сам али нећу да објашњавам начин на који ја радим, нити оно шта ја 
мислим, и тако даље, то је потпуно бесмислено, а то шта тужилац зна,
тужилац ако зна, тужилац је државни орган који треба да поднесе оптужницу,
он је овде оптужио ове људе. Људи кажу да тужилац зна. Изволите тужиоче да 
видимо да ли знате. Окривљени каже. А пуномоћници му верују.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да поновим. Мени се не допада оно што сте рекли да 
људи знају.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То смо записали, добро.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, није било упаљено.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да људи знају. Ђукић зна.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ђукић зна, то је рекао, па ћемо питати Ђукића, ја бих 
вас молио, али пре него што питамо Ђукића шта то тужилац зна, што би 
Ђукићу и свима овде помогло, то би било одлично кад би се разјаснило ми би 
мање посла имали, ја се са тим потпуно слажем, ја предлажем да се сведоку 
покажу ове фотографије дела јединице «Шкорпиони» да се случајно у тим 
фотографијама не налазе ова лица која он помиње да су.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад ћемо све то да урадимо само да видимо да ли још 
окривљени имају питања. Остао је окривљени Медић, окривљени Боројевић и
окривљени Шолаја. Нико нема питања. Онда ћу ја да вас питам овако да ми 
процените и дате неку грубу процену тога колико је укупно у дворишту у
тренутку када сте ви изашли из дворишта остало припадника ваше јединице,
колико евентуално припадника неких других јединица?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не могу рећи сад тачно, пошто је то, ми 
смо стајали у том амфору, одмах код тих металних врата, а то, дворишта још 
тамо има, било је и по кућама и свугде, сад колко их је остало, било је доста.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете да је остао Олујић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Олујића да, видео сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Олујић је остао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Он је стајао тако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел он био командир вода?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел његов вод остао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па вероватно чим је он ту био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је био све у његовом воду?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Цвјетан знам да је из његовог вода.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, још ко?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Сад други ко је не знам, пошто су они од
Новог Сада.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имао тада Олујић неки карактеристичан начин на 
који је био обучен?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Имао је мараму црну.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коју, црну мараму?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Црну мараму је носио да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, кажите ми да ли је неко када сте се ви вратили 
у Пролом Бању остао заборављен у Подујево па је стигао касније?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Жућин вод, тај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се зове Жућа?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам, он је исто, ја не знам одакле је,
тамо Зрењанин, Нови Сад, одакле је, не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, колико је по вашој процени то двориште, које 
површине?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ту у том дворишту колико ја могу да се 
сетим има три ваљда куће и двориште онако, е сад површински ја шта год 
кажем, не бих тачно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Још не могу да се сетим, рекли сте за Шолају 
данас да није вукао никакву торбу, нешто носио, јуче чини ми се да сте рекли?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја га нисам видио да је носио торбу. Да,
нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А борбени прслук, јесте ли задужили сви или нисте?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, не, то је ко је имао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже један окривљени да те задужили сви борбене 
прслуке?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, није тачно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо још овде кад сте у Београду овде добили 
униформе?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, није тачно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па јел имао неко од ових окривљених овде борбени 
прслук?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам да ли, сад ми се то, мути ми се 
и са овим панцирима, не знам, не могу на то питање одговорити, шта год да 
кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћу да вас питам, да ли препознајете овај опис, да је 
особа висине 180-185 крупне грађе, јаких рамена, кошчатог лица, плаве кратке 
косе?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, било је пуно таквих.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуно таквих?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли вам то личи на особу која је ову жену 
претресала?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па то ми више личи на овога што је, не на 
ту што је претресао, него што је био са њим, тај други.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На Стопарића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, не Стопарића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: На још једног, исто Босанац.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На још једног, Босанца.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Њих двојица су били стално су се држала.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли је неко од њих, ја сам вас питала Мемедовић,
или Муратовић или?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, ја збиља не знам, нисам контактирао с
њима нит знам ни како се зову, ни одакле су.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли је неко имао ожиљак неки у то доба на 
лицу или?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па, не знам, ја мислим да има Медић 
Драган неки ожиљак али.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где, на којој страни?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам тачно, не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Левој, десној?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Додирујете се ту на левој страни?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не реко сам, тако махинално, нисам 
ништа одређено.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, јел био неко ко се зове Кони?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Тај из Новог Сада?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је он?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам ко је, знам га по надимку само 
Кони и ништа друго.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На кога вам личи овај опис. Висок 190-195 има браду,
крупан?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Сад кад не знам, Цвјетан Саша је те 
висине.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имао браду?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, не могу, збиља се не сећам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел личи на Ђукић Жељка тај опис?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па Ђукић није имао браду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није имао браду?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Сада ми кажите да ли је било неких проблема 
од вашег сведочења код истражног судије до јучерашњег дана и од
јучерашњег дана до данашњег, прекјучерашњег јел тако?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам јуче.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Прекјуче?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Прекјуче кад сам дошао кући, јуче сам 
отишо у СУП у Шид, и тражио сам командира међутим командир је био у
Митровици, тако су рекли, на састанку, и ја сам реко тамо да ћу, да данас идем 
да сведочим кад се вратим са сведочења да бих хтео да се да командиром.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се видите са њим?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, и онда би ја са њим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Данас би ишли код њега?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, данас би отишо и реко све и.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја не знам да ли имате и то за сада нећемо уносити 
овде нити инстистирати на томе да ли имате породицу, у сваком случају.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, имам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде ћете се обратити нашој Служби, поседећете мало 
са њима и ми ћемо да предузмемо мере које су неопходне да би вас 
заштитили. Хоћете да ми кажете да ли се бојите за себе или за неког ко је вама 
близак?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Бојим се, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се бојите за живот, слободу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: И за живот и за.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За имовину, да ли сматрате да вам је тако нешто 
угрожено?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Немам ја, ја сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кућа у којој живите?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Имам кућу у којој живим, то ми је све,
ништа значи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Да ли можете да означите особу које се бојите?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сматрате да сте угрозили неког својим 
сведочењем па би због тога евентуално могли да претрпите неку опасност?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам да ли сам угрозио или нисам то 
ће време показати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сматрате да сте рекли истину?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам истину рекао.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да то не може да угрози никог?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Сад зависи даље како ће се шта одвијати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате можда информације да је и породица 
Ђукић Жељка имала неке претње или да има разлога за страх?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја само знам шта сам чуо, да је ноћу неки 
ауто се нон-стоп тамо, пошто је њему задња кућа у улици и ту и гробље има и
да ноћу се возикају ту аутом, свирају.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да тако узнемиравају његову породицу?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ко то ради?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не знам, ауто неки уопште није ни видела 
жена ни ко је ни шта је, и онда ишла је и она у милицију и онда патрола сад 
иде ноћи обилази.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ли неког овде од окривљених ко може да угрози 
вашу безбедност?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не бих знао да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или безбедност Ђукићеве породице?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не бих знао ништа унапред.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се бојите неког конкретно?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не, не могу на никог да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То ће вас питати и у полицији, да ли можете?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Знам, знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да означите од кога вам прети опасности и ко је то о
коме ми треба да водимо рачуна?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта ћете да кажете?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам видећу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите, можете.
НАТАША КАНДИЋ: Да ли се бојите оца Драгана Медића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па видите, ја не могу да кажем да га се 
бојим, он мени до душе није лично никад ништа рекао, а сада ја не знам шта 
може да носи овај случај, какве, после завршетка случаја, какве, шта ја знам,
мислим не могу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бојите се породице окривљеног јел?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па бојим се ко год буде окривљен ја се 
онда бојим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Кажите?
НАТАША КАНДИЋ: Само да разјаснимо, зато што то није први пут и ја бих 
то просто да се сведок ослободи. Да ли се у Шиду помињу приче о томе да је 
било претњи, да ако Гуља буде ухапшен да ће онда ту бити неке освете, да ли 
сте чули те приче?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја, то је једино Стопарић причао е сад.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вама је то Стопарић рекао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, није мени реко.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ко је вама реко?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па није мени, не знам ја, неко је причао 
како је Стопарић, зато је као тражио заштиту да побегне, ето, сад ја, не знам.
Ја лично не могу на никог да кажем, значи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ви не знате лично ко вас је то звао телефоном.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Шта ја знам шта данас, сутра носи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Уколико, кажем вам можете да добијете 
информацију у погледу врсте заштите обратићете се овде нашој Служби,
уколико вам треба нека интервенција од стране суда обратићете се преко 
Службе мени или мени директно.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Добро. Хоћу ли ја моћи добит неку 
потврду да ја у СУП дам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добићете потврду да сте присуствовали претресу, да 
сте дали исказ у овом, и ознаку кривичног дела као и лица против којих се 
води поступак. Кажите тужиоче?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли мислили да покажате ове фотографије 
окривљеном?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ево ја бих питање за сведока али молим да ме 
пажљиво слушају и окривљени. Са списка јединице, припадника јединице 
«Шкорпиони» по ономе што тужилаштво располаже, само су три човека са 
адресом село Сот, један је Боројевић, окривљени Боројевић, други је 
Петрашевић Пера, а трећи је Тадић Мирко. Е сад ја питам све овде ко је Тито?
Па добро, ви нисте сведок.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А и било је без микрофона.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А и било је без микрофона. Јел знате ви ко је од њих 
Тито?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не могу ја сад, ја онако визуелно само 
колико се сећам, ја са њим нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, јел знате ко од ове тројице има надимак Тито,
Боројевић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па има један, један има Тито.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Боројевић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не Боројевић.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не Боројевић.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Тај трећи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај трећи?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Тадић?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ако му је то право име и презиме, ја не 
знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ви искључујете Боројевића, искључујете 
Петрашевића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај трећи.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико година отприлике има тај?
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СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па има негде око 40 година, сад дал вамо 
тамо, ја, можда и.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, хвала, то је исто питање и за окривљене.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро то ћемо њих, само да му покажемо 
фотографије. Јесте ли још неко питање хтели, изволите?
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Реците ми господине Ковачевићу, колико од
Медић Драгана отац има година?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па старији је човек.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јел то стар човек?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па релативно.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јел ви мислите да би он лично вама могао 
наудити нешто?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја се извињавам ја нисам ни реко да би он
мени могао наудити, не.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Хвала.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја никог не прозивам.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Само председнице већа, ништа господин 
Ковачевић није рекао на терет мог брањеника, нити је видео ништа, онај ко би 
требао да се забрине је име и онај кога ћемо сад саслушавати и за кога раније 
није говорио, а код кога је сведочио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово је сад потпуно озбиљно што сте рекли, требао би 
да се забрине сведок кога ћемо сада да саслушавамо. Шта ћу сад ја да радим,
да пријављујем ову претњу, тужиоче. Кажите сада, питање јесте ли хтели, не,
овако. Тужилац је предложио да вам покажемо, имамо неке фотографије у
списима предмета, ево ту су, неке сте гледали, да погледате те фотографије и,
ту нису имена, имена су овде код мене и рећи ћете нам да ли неке одговарају 
том времену, односно како су људи изгледали у то време, да ли неке 
одговарају изгледу тих људи које познајете али да су сачињене касније или 
раније.

На предлог тужиоца сведоку се показују фотографије припадника 
јединице које се налазе у списима предмета па се позива да се изјасни да 
ли познаје неког ко је на тој фотографији, да ли су особе које познаје и
тако изгледале '99.године, или се ради о њиховом изгледу касније или 
раније.

АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија, ја се извињавам, док сведок гледа слике.
Овом сведоку нису предочене скице лица места и фотографије направљене.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам ја њи ту пуно, не знам са ових 
слика. Јел могу да кажем?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја њи пуно не знам са ових слика, али 
већином ове које знам тако су изгледали, осим Ђукића реко сам, пошто овде је 
необријан а тамо је био обријан.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Покажите нам ко је ту Тито?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па Титу, ја сам реко да ја њега не познам 
оно лично.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како не познајете лично кад сте нам рекли како је 
изгледао?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја знам да је он нижи, набијен, ја сам 
тако реко и ћелав је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису те слике.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Извињавам се, то нису слике свих.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, али ја њега фаце се.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: На тим сликама ни нема.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема га?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Нема, тако да.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ја овде да вам сад сугеришем, или затворите 
за јавност овај део поступка ако ћете га питати ко је тај, ко је то, или као што 
га пуномоћник оштећених која се брине за судбину не знам овога и онога, па 
пита а ко то све треба да каже нешто и хоће да каже. Значи на тај начин ви 
можете да угрозите неког сведока, ми не знамо шта ће рећи а ако вам сведок 
овај каже ту је било неких других људи, био је тај, био је тај и ако и у оном 
поступку говоре, па ако кажу био је неки полицајац, тако он каже или ови 
други, које би ми можда могли препознати, значи хиљаду људи има који би 
могли да угрозе нечију судбину, евентуално, и који су заинтересовани за овај 
предмет, и ако вам «П-1» каже да је имао претње директно, што ћемо на 
затвореној седници, од тога и тога и од тих и тих, онда има хиљаду, не неки 
деда из Стејановаца од 80 година, који има 30 килограма, значи ми не можемо 
таква питања, нека, он је сведок, господин, нека то истражни органи утврђују 
ко је, шта је, да ли он жели с њима да разговара.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је сад оно једна реченица примедба, један 
незгодан начин, јер бранилац сматра, ви сматрате да је незгодно да сведок 
погледа фотографије и да види да ли неког препознаје, јел? Добро. Јесте ли ви 
рекли познајете ту Ђукића који није изгледао тако? Јел има вас на овим 
сликама?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема вас?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има команданта?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема команданта?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Нисам ни њега видио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте ни њега видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има ових других окривљених, Боројевића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Има Боројевић ту је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има Медића?

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 12.11.2008.године Страна 51/75 

К.В.4/08 

СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Само полако, мислим да сам га видио ту 
на. Ја сам мислио да ви питате како су изгледали, ја сам погрешно разумео 
питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, него кажите да ли познајете неког, да ли је тако 
изгледао у то доба и касније или раније?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, Дмитровић, Гага из Илинаца.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите под бројем тим и тим?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Тако су изгледали, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Јел има окривљеног Медића?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па ја мислим да је овај на слици број 29, ја 
мислим да је он.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Медић је на 29?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, ја мислим да је то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А командант?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, командант.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема га?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не, команданта нема.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел тако изгледао Медић као на тој слици у то доба 
или не?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па имао је можда мало брадице онако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево вам командант, јел има на број 40, јел то он или 
није?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: На које, на број 40?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, мало сличи али не бих ја реко 
да је то он.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не би рекли да је то он?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, мало нако сличи али.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужиоче још нешто да види да каже? Не. Добро. Још 
неког можете да познате?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Рекао сам ова два, Кинез је ту исто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На број? Кинез је број који?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: 28.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 28? 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, даље.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Гага број 17, број 14 музичар, Ратко 
музичар из Шида, број 15 Дмитровић.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли били они тад у том дворишту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: За Ратка музичара?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На пример Ратко музичар.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам да ли је био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Гага?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Не могу да сетим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био у Подујеву?

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 12.11.2008.године Страна 52/75 

К.В.4/08 

СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Био је у Подујеву.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да погледате неке скице које имамо овде у
предмету и да нам кажете да ли се сећате да ли нешто одговара томе, како је 
изгледало то место, улица, где су паркирани аутобуси, правац у коме сте се 
кретали. Да ли се сви слажете да сведок непосредно погледа ове скице? Да.
Ево дајте сведоку.

За овим након што су сведоку показане скице места догађаја које се 
налазе у списима предмета изјављује:

Кажите.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ево ова.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Скица коју је сачинио Ђукић Жељко одговара ономе како је 
изгледало ово место.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта одговара томе, шта је исто?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Одговара и где су аутобуси, вамо место 
кретања где смо ишли, сад ова кућа унутри, то ми је мало, је то је тако 
приближно само овде фали још једна кућа мала.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У том дворишту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да у дворишту да, само то чега се ја, или 
шупа та или већ шта је то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сматрате да хвали још једна?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је шупа та у којој је дошло до тог претресања?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесте, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли би ви то могли да уцртате?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ево могу, није проблем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можете, управо на тој скици.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: На овој његовој скици?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Добро.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па да само то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само уцртајте ви то и потпишите се и уцртаћете место 
где сте ви били и место где је био Ђукић. Шта ви предлажете, у ком моменту,
ништа ја нисам сад чула без микрофона. Браниоче шта ви предлажете у ком 
моменту да уцрта, у моменту кад је чуо паљбу или у моменту када враћају 
цивиле, када у ком моменту?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Када враћају цивиле ја сам био на улици.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На улици?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, кад враћају, а могу да покажем и где 
сам стојао кад су претресали ту, јер.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, напишите и то са икс где сте и напишите 
стајао сам ту када су претресали жену, па онда са икс стајао сам ту када су 
извели цивиле на улицу и када су их вратили и где је стајао Ђукић. Ви?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја предлажем да уцрта где је та кућа у којој су 
убацили Сарму, односно тај прозор.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ево уцртао сам ја то, метална врата та 
исто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли уцртали себе и Ђукића и ту кућу из које је 
Сарма посматрао догађај?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да, јесам, ова метална врата, ту има и
на улазу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, потпишите се доле, ставите данашњи датум.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Који је данас молим вас?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Данас је 12.11. 
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија ја се извињавам, ако сведок може да нам 
уцрта на ову скицу колико се он сећа, где је стајао сведок "П-1" у моменту 
кад се то дешавало.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја не знам, ја сам њега.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Извињавам се у ком моменту, кад га он не помиње?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: У моменту када претресају жену.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када претресају жену?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја сам њега видео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад претресају жену јесте ли видели?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Јесам, написао сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Написали сте и «П-1»? 
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли неко још жели да овај сведок нешто 
упише? Не. Хоћете да ми кажете да ли вам се можда и Сарма жалио на неке 
претње или на страх за безбедност?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ја са Сармом баш не контактирам, ми 
нисмо ни посвађани али.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Откуд знате онда да није дошао у суд ако не 
контактирате?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па не знам, зато што он није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То се прича?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Па да, откуд он није добио позив а нон 
стоп зна, сви кажу као био је ту, био је ту а он једини, онда су мислили да 
озбегава позиве, па зато кажем, због ничег другог.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли још неко има да пита нешто овога 
сведока? Добро, да ли вам треба нека, ваша повратна карта је 1.500,00 и
трошкови исхране.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Ето као прошли пут.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми ћемо досудити 2.000,00?
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Да.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Уколико вам треба било каква интервенција суда,
односно већа у погледу ваше заштите прво ћете сада комуницирати када 
одавде будете изашли са Службом за помоћ и подршку сведоцима, а затим 
ћете данас, сутра или оног дана када сматрате да треба да се обратите и мени 
лично.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде наравно преко суда.
СВЕДОК НИКОЛА КОВАЧЕВИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

Сведок трошкове тражи па му суд досуђује 1.500,00 динара на име 
трошкова доласка до Београда од Шида и натраг, као и 500,00 динара на 
име исхране, дакле 2.000,00 динара.

Ако немате ништа више да додате можете да идете, можете и да наравно 
останете да пратите суђење.
Дајте ту скицу. Молим вас да без обзира на то што немамо много времена сада 
у овој фази, овде дође Ђукић Жељко. Овде Ђукићу сада на место за 
окривљене.

Констатује се да је окривљени Ђукић позван да допуни своју 
одбрану обзиром да је током испитивања сведока Ковачевића 
интервенисао.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А обзиром да смо сада, да вам кажем да смо чули од
сведока ове информације које остали нису имали, неки су имали у погледу 
тога шта се дешава са вашом породицом, јел то вама познато или сте сад први 
пут чули.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Ја сам чуо од жене на посети да има проблема, да се 
плаши за децу, деца иду у школу, ја сам вама први пут кад сам тражио 
укидање притвора.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја имам те информације, значи само питам да ли сте ви 
знали за то?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Нешто јесам, нешто нисам, не знам шта се дешава 
конкретно али знам да се деца плаше да мисле, да ли је то тачно, да их неко 
прати у школу кад иду, да нека возила се појављују, конкретно не знам, чак 
жена можда неће да ми каже или се плаши, ја не знам зашто. Можда није 
хтела да ми каже да се не бих плашио за то још, разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сматрате да вашој породици треба заштита?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па нормална ствар.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А од кога?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Од кога, кажем вам не знам од кога, реко сам, мало 
пре сам реко од кога, од свакога се плашим, и од оштећених и од окривљених,
јел и они знају да ја немам везе с тим, да сам у затворум и то окривљени,
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можда врше притисак да ћутим, да не причам, не знам шта је. Сви знају да ја 
немам везе а сви ћуте, ја сам 13 месеци у затвору сви се праве луди.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чули сте овде сведока Ковачевића, па сведока 
Павловића.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Чуо сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па шта мислите, јесу ли они говорили истину?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па они јесу, гледајте, они су рекли и све је то како и
јесте тамо било али је проблем у том што ти људи исто нису могли да виде тај 
моменат ко то пуца, проблем је у томе што нико неће да каже ко је повуко 
обарач.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је мого да види и ко је повуко обарач?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па ја не, кажем не знам, мого је да види Сарап Драган 
ако је био у тој кући, ја сам вам мало пре реко он је мени у разговору реко да 
је видио, сад могу да кажем још то у вези оптужнице моје што је господин 
тужилац тамо навео Сарап, за овога Шићу, не Шићу, овога како се зове,
Горана Стопарића, што сам реко мењао оквире, па реко си из тог разлога, што 
дошо ту мења оквире, добио и статус заштићеног сведока, прича глупости, у
Шиду је рекао да зна ко је пуцао и ко је шта радио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А је л' вама рекао ко је пуцао?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па рекао ми Стопарић Горан.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је пуцао?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он је мени тад рекао да су пуцали Цвјетан,
Демировић, Медић и Боројевић. То је рекао и то се причало и у Пролом Бањи 
тада и то је знао, то је Стопарић Горан рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А они полицајци јесу или нису?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није он мени спомињао тад ништа, ја нисам 
испитивао даље шта је било. Ја нисам могао да видим шта се десило ту где 
сам се налазио зато и буне се нон стоп, нико неће да каже, сви знају, сви 
подршку шаљу лепо издржи ти, све је у реду, нема проблема.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како вам шаљу подршку, то у писмима нема.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево писма да видите. Ево писмо је код мене које сам 
добио писмо ево код мене је писмо да видите шта пише, писмо које је прошло 
ваше процедуре није мени дотурио нико други. Пише да сви све знају да нико 
неће да каже, сви говоре да ти кажеш шта је итд.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ево ви сте рекли први, је л' то то?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па нон стоп ја то покрећем, тога полицајца што је 
убио тог човека ја морам први то па онда они дођу и кажу да, па морам и ово и
оно, па ја бих јуче напао оног сведока, овог како се зове Ковачевића, исто тај 
разговор што нисам спомену, сви знају, па што не кажете кад све знате. Томић 
Милован јуче је позлило човеку, па није њему позлило од лепоте, па људи 
моји нисмо ми крали кокошке тамо, ту је убијена жена и деца, како се неће 
људи плашити за то. Ево јуче је видим у новинама име се моје спомиње, како 
ће ми бити пријатно, да се не плашим, ви радите шта год хоћете. Па ја кажем 
да господин тужилац има сазнања да нема везе, исто тако госпођа Кандић има 
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сазнања. Ја ћу вам рећи шта ја знам, каква ја имам сазнања. Мене, ја ћу вама 
рећи а ви говорите шта год хоћете и ви господине тужиоче исто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужиоче, видите да малопре нисам ја рекла него 
Ђукић, кажите? Шта је то, која су то лица против којих још треба да се 
покрене поступак? Ви сматрате да није требао уопште да се покреће поступак 
против вас, него против неких других?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нема разлога никаквих.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И то су она четворица што сте нам рекли?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нисам вас ја разумео уопште.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажем, против кога треба да се води поступак? Ко је 
заправо пуцао, она четворица што сте нам рекли?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја не могу да кажем да су они пуцали, ја нисам то 
видео а о њима се причало да су пуцали, ја нисам видео да је он пуцао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За њих вам је рекао Стопарић?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте, рекао ми Стопарић. Сарап Драган је рекао 
немој се ти плашити, шта се ти плашиш, ја знам ко је пуцао, није рекао знам 
ово него је тачно рекао знам ко је пуцао, гледао сам са терасе, са те терасе где 
сам се ја попео и где сам отишао, гледао из те куће, ваљда изашао на ту терасу 
и гледао. Сарап се може наћи, пустите мене ван ја ћу наћи све. И до сада да 
сам био на слободи ја бих извршио притисак на те сведоке али у том смислу 
да се обелодани шта је било. Смејте се ви Тодоровићу колико хоћете. Да се 
обелодани шта је то било. Људи се плаше, плаше се госпођо, плаше се људи.
Видите на шта изгледа, плаше се, плаше се сад и у затвору у соби. Ја сам 
издајник, ја причам ту, тако се гледа на мене а ви радите шта хоћете. Желим 
да кажем то за господина тужиоца исто и за госпођу Кандић ако ми дозволите.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да кажете за тужиоца?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тужилац зна да ја немам везе с овим. Сад ћу вам рећи 
како, ја мислим да он зна. Да ли је вама познат човек по надимку «Сова», вама 
и госпођи Кандић, да ли вам је познат надимак Сова, можда је и вама познат?
Да ли вам је познат надимак Сова?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте тако да га питате, него изложите нам.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли вам је познато презиме Косановић?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мени није познато. Изложите овако, не само сви те 
надимке.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Исти тај Косановић, тај «Сова», то је човек који је 
ону касету предао у вези «Шкорпиона» и био је заштићени сведок, какав страх 
су они имали, он је у иностранству, не знам где је ни шта је, он је звао моју 
кућу, моју жену и рекао да је звао сад ја не знам можда лажем, да је звао 
тужиоца, да је звао госпођу Наташу Кандић, да јој је рекао да држе Брку који 
нема везе с тиме, да сви знају шта је било и да ја немам везе с тим. Таква 
информација је до мене дошла, нек сад кажу о томе. Исто то звао је и
Стопарић Горан, исто је то рекао да немам везе с тим, звао је и мог адвоката,
ево адвокат је овде па нека каже и чак је рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сведок Стопарић Горан је звао вашег адвоката?
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ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте, да каже да сам невин, да немам пара да платим 
адвоката, ако треба да ће он и помоћи и породици мојој и шта ја знам шта све,
да немам везе с овим. Он би мени помогао да је рекао тај први дан све што је 
хтео, ја не бих се нашао у овој ситуацији, зато сам и рекао шта је рекао да 
мења оквир. Какве везе има што мења оквир што није рекао видео сам то и то.
Што то није рекао тада кад је већ пристао да буде заштићени сведок, кад је 
узео ту улогу. Него дошао на суд и ја сам видео да мења оквир па после тај не 
мења оквир. Је л' је тужиоцу био потребан тај да изађе, да дође да добије да 
буде сведок П-1. Зато су га и ослободили и тамо им је сведок.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је Косановић, он је у Шиду, где?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како у Шиду, питајте господу, ја не знам где је, из 
иностранства зове. Он је под заштитом, он човек зове и јавља. Јовица Мирило 
исто њихов. Ја сам госпођи Наташи Кандић писма послао из затвора, ви то 
писмо имате. Ја то не кријем ништа и рекао сам маните се Јовице Мирила и
Стопарић Горана позовите људе који, нисам смео из затвора казати позовите 
мене па ћу ја вама испричати све што сам сад испричао на суду, испричао бих 
ово исто што сам сад рекао зна тај, тај и тај, па ви видите. Истрага у Шиду 
није спровођена у вези тога госпођо никада, мене никад нико није звао, ја бих 
то рекао у Шиду ово што сам сад рекао овде, а не на овакав начин да,
оптужени доведен овде и сад шта да ради он сад.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, позваћемо ми Стопарића па Косановића па 
Сарапа.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја се чудим зашто нису позвани, зашто тужилац њих 
није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико у истрази није позван.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте, ја се извињавам госпођо, ја сам рекао да се 
позове овај како се зове Сарап Драган. Зашто га тужилац није позвао? Позове 
Цетића што је возио аутобус човек, шта да он каже.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наћићемо ми Сарапа.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ви тако имате времена, мене држите у затвору 
колико хоћете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли тужилац има неко питање? Је л' имате ви 
нешто још да додате што би било значајно за вашу одбрану или неку сугестију 
у погледу безбедности ваше породице?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја немам више шта да понављам ја вам кажем бојим 
се за своју породицу. Имам четворо деце, једно ми је дете средње Драгица иде 
први разред средње школе у Митровици, одвојена је од породице први пут,
никад није била, имам сина ког сам оставио са седам месеци, морам да се 
секирам и плашим, како се нећу плашит.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Тужиоче?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Плашим се и за себе, сад кажем, ја сам сад дошао ту 
причам, у затвору знате како се то гледа, како ће то неко гледати, за неке сам 
издајник, за неке сам цинкарош, зависи који клан и ја да вам кажем и то како 
се ово сада појављује господин Спасоје Вулевић у новинама, не знам ни ја 
тамо, САЈ ово и оно пошто они знају да сам ја био припадник у резерви 
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полиције САЈ-а, спомиње се, а знате да тај САЈ-а хапси које какве не знам ни 
ја кога, тако да се људи полако од мене дистанцирају. Нико не каже ништа, не 
могу рећи да је мени лоше у тој соби, далеко од тога, али видим да није то 
више оно што је било.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У погледу такође вашег боравка у притвору ту можемо 
да вам нешто помогнемо.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Онда радије затворите ме у самицу доле да будем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако хоћете било какву интервенцију у погледу тога ја 
ћу да вам помогнем за премештање неко у другу собу.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не могу ја у собу, нећу да будем у тој соби никако.
Ако може затворите ме у самицу и здраво, ту ће ми бити најбоље, бићу сам 
доле шта да радим. Ви радите шта хоћете. Ја бих радије да ме пустите да се 
браним са слободе. А ви о томе размислите о свему, радите што хоћете.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ово због јавности. Ја сам први пут данас чуо за име 
Косановић и први пут чуо за податак ко је дао касету Шкорпиона. Не зна ни 
коме је дао ни како је дао, не зна ни где се налази али има интересантно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није важно, па због јавности.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како није важно, па важно је. Па бих ја замолио 
окривљеног да нам каже пуне податке за тог Косановића па га ви позовите као 
сведока на овом процесу. Даље, тужилаштво није то које зове Сарму,
тужилаштво је то које је предложило истражном судији кога да позове, па суд 
зове и до некога дође, до некога не дође, тако да је то посао суда и ја наравно 
сам потпуно на истој страни да се сви који нешто знају о томе позову и ако 
треба приведу на овај главни претрес.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је са вама браниоче? Не можете сада кад тужилац 
прича. Изволите тужиоче?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: То је, значи нек нам каже пуне податке он.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема потребе да нам окривљени даје податке, имамо 
Службу за откривање ратних злочина, колико ја знам то је Косановић Душко,
али ја не знам његов надимак, нисам знала да је то Сова. Добро. Косановић 
Душко, Сарап Драган.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И да питам исто оно што је да ли је онај кога 
означавате као Тито особа која је поменута малопре?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја не знам име и презиме Петрашевић Перу знам,
Перо Петрашевић сто посто није, Боројевића знам он нема надимак, Тито има 
надимак Рођо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онај трећи?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сад тај трећи да ли је или није ја не знам, можда није 
тај, не могу да кажем кад не знам. Како сте рекли да се зове? Није Перо 
Петрашевић, какви Перо Петрашевић.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Зове се Тадић Мирко.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па питајте Боројевића он зна, они су живели у истом 
месту.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па то питам, за Тита питам.
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ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И ту сте подвалили да вам кажем господине тужиоче,
ту сте ставили да је Перо Петрашевић из Сота, Перо Петрашевић никада није 
живео у Соту.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је рекао да је Петрашевић? Ја нисам прочитао 
Петрашевић.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Никад Перо Петрашевић није живео у Соту, никад.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али дефинитивно смо закључили да то није Тито.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је подваљено чисто, али није Рођо, Перо није мора 
бити тај трећи, ја не знам да ли је то тај.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја сам рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужиоче, немојте да се правдате, можда није чуо, нема 
везе.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Чули сте ви сви овде госпођо председавајућо, није 
само ја ја сам луд не чујем. Сви су овде чули.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Рекао сам Петрашенић, овде ми тако пише или 
пошто је овде померано или Плавшић Мирко, Петрашенић.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имате лепшу копију од те, могли сте набавити.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја бих замолио суд да упозори окривљеног, ово је 
његов двадесети пут, да се он не обраћа на начин који није примерен месту на 
коме се он налази. То се не односи само на данашњи главни претрес, то се 
односи на његово понашање од почетка овог суђења, па вас ја молим да га 
упозорите да зна своја права али и обавезе. До сад смо се бавили његовим 
правима па вас ја молим да га упозорите на обавезе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, данас ви ништа више нисте хтели да кажете?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу ја још?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете сад то као да је дискусија, па реплика па 
ово, па оно. Сада пуномоћник жели нешто да каже а ближимо се времену кад 
ће овај човек да прими терапију.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја нисам сигуран, извињавам се колегама 
браниоцима, нисам сигуран а имам утисак да је данас први пут окривљени 
рекао да му је у Пролом Бањи Стопарић поменуо четири лица која су пуцала.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Причало се одмах.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени то није рекао. Зашто то сад користите?
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Зашто није рекао, сто пута је питан је ли 
било речи у Пролом Бањи, што тај податак није рекао до данас?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Рекао сам бојим се, колико пута треба да кажем, шта 
треба да кажем више.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: У реду.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу ли ја сад нешто госпођу Наташу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада ће она да каже па ћете ви ако имате нешто да 
кажете.
НАТАША КАНДИЋ: Ја само бих питала оптуженог, каже да му је Стопарић 
рекао да је онда Сарап му рекао то, да ли му је нешто некад Шића рекао о
томе ко је пуцао?
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ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу ли да одговорим? Шићо то није могао да види 
ни у ком случају, Шићо је био са мном напољу, Шићо је мени то причао исто 
што сам ја сад вама рекао то исто чуо и Шићо, то је чуо и како зове и Никица 
Ковачевић.
НАТАША КАНДИЋ: Он је рекао да је чуо.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па јесте. Сви знају, цео град, знају и они који никад 
нису били у «Шкорпионима». 
НАТАША КАНДИЋ: А да ли је он то рекао оптуженом?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не могу ја сад рећи да је директно он мени рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полако.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ми смо сви причали о томе, причало се.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је с вама?
НАТАША КАНДИЋ: Сад кад сте нам рекли сви смо ми причали, ко сте то 
сви ви?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Цео град је причао о томе, цео град.
НАТАША КАНДИЋ: То треба суду мало објаснити. То је једно мало место, у
томе сви све знају молим вас и то је сада, сви све знају. Сви знају ко је пуцао,
сви знају, молим вас и ово треба рећи али и оптужени треба да зна. Сви знају 
тамо у Шиду, седне се у кафић и онда ће људи да почну да причају, да сви 
кажу како је отац Боце и Драгана Медића један опасан човек независно од
тога колико има година, прича се не знам шта све тамо.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То ми је рекао Сарап на пример, ето што сте ви сад 
рекли, то ми је рекао Сарап.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, пустите да каже пуномоћник па ћете ви, не 
можете да тако прекидате пуномоћника.
НАТАША КАНДИЋ: И да је то основно да се сви плаше тога, сви причају 
тамо зашто је овај Ђукић унапређен одмах у Пролому да не би причао више за 
Гуљу, да је Гуља пуцао, то је био, али на пијаци сви знају у Шиду, како да вам 
објасним. Ја одем тамо седнем у кафић они сами прилазе, ја комуницирам са 
свим тим Шкорпионима, они сви причају о томе. Молим вас Смиљић Здравко,
ја одем тамо, седнем у кафић, он дође јао као извините не могу да кажем оно 
што мислим зато што се плашим, сви се они плаше, сви приватно кажу и то је.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А што ви не кажете тужиоцу да ја немам везе с тим?
НАТАША КАНДИЋ: Молим вас нисам ја.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете тако да се обраћате пуномоћнику, није она.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ја само изгледа могу да будем у затвору, једино то 
имам право да будем у затвору.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Видите она је пуномоћник оштећених,није она овде 
државни орган да скупља доказе.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па нико госпођо није скупљао доказе, ухапсили су 
ме, нико ме ништа није питао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На крају видимо ко је скупљао.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нико ме није саслушао, дошли су у 6 сати да идем у
затвор. Нико ме није питао шта је било.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте хтели да одговорите?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија, јел могу ја једно питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете, чекајте да видимо шта ће он да одговори,
овај окривљени сада мора да прими терапију. Само у 12 и 1. Слушајте да вам 
кажем, ако ви сада за колеге,за пуномоћнике и то стављате примедбе,
међусобно једни другима упућујете претње, увреде, примедбе и остало, то 
уопште није лепо. Сада ћемо да прекинемо да би Медић Драган примио своју 
терапију и наставићемо за 15 минута.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу ли да само ово да не заборавим шта сам хтео 
рећи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде док не заборавите.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Хтео сам да питам госпођу Кандић Наташу нешто.
Због чега је госпођа Кандић, значи давно је то било, не знам које године, на 
првом суђењу, не знам коме тачно, мене питала, због чега сте ви мене питали 
како сам ја реаговао у аутобусу, каква сте сазнања имали уопште шта сам ја 
радио?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете ви тако да питате јер ви са њом овде не 
можете да разговарате, него можете само да кажете после суђења Цвјетан 
Саши десило се то и то.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Питали сте ме како сам реаговао, каква су ваша 
сазнања била о мени? Зашто сте ви мене питали како сам ја реаговао? То хоћу 
да питам шта сам ја то реаговао? Ви сте то истраживали тај случај, можда 
имате сазнања па изнесите то молим вас шта је то било? Одговорите? Је л' не 
може да одговори?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зашто да одговара?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не разумем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како можете ви да питате пуномоћника?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па госпођа је мене, то је било, госпођа не измишља 
ништа, ја не знам шта. Па ви мени дозволите да се браним ако хоћете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево браните се.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па нека каже госпођа зашто ме је питала како сам 
реаговао? Каква је сазнања имала о мом понашању? То је било пре 7 година,
6, 5, колико је било. На суђењу у судници, имате ту у папирима вероватно. Ја 
да се знам бранити не бих имао адвоката ту и немам појма о овоме свему у
чему се налазим. Нека каже зашто ме то питала.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сматрате да је пуномоћник Наташа Кандић имала 
одређена сазнања и да је зато питала како сте ви реаговали у аутобусу?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тачно тако због чега ме је питала кад ја никаква 
сазнања немам. Чак ми је и рекла каква сазнања, не могу да се сетим овог 
момента.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А која сазнања је имала?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не знам, зашто сам ја реаговао на тај начин, не 
могу се сетити. Нисам нашао нигде у тим вашим списима што сте ми дали.
Нека каже нешто о томе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је она вама рекла.
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ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, она је мене питала као пуномоћник.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, разумем.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Мени је интересантније шта је он одговорио на то 
питање. Како то да се сви други сећају тога а ви се не сећате да сте устали и
нешто рекли у аутобусу па вас ми сви подсећамо шта сте рекли у аутобусу?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја се сећам шта сам госпођи тачно одговорио, могу 
речи до речи сад поновити. Могу можда од речи до речи сад поновити. Ја сам 
рекао нисам се сигурно лепо осећао јер се ништа лепо није десило, тако у том 
контексту сам нешто рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да вам кажем, више не можемо да вас слушамо, 12 
сати је прошло, овај човек треба да прими терапију, наставићемо за 15 минута.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Знам ја да ви мене не можете слушати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас да више тако не коментаришете ниједан,
једини пут. Наставићемо за 15 минута. Вратите окривљеног на место.

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Одређује се пауза у трајању од 20 минута.

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Наставља се претрес након паузе .

Хвала седите. Малопре нисмо завршили са окр. Ђукићем. Молим 
Ђукићу да се вратите. Кажите, је л' сте хтели још нешто да додате?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па прво да ли може госпођа да одговори на оно прво 
питање, не знам сад на чему смо ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па да не питате тако. Ставите примедбу у погледу тога 
да вам је пуномоћник оштећених Наташа Кандић, имајући у виду да је 
постављала питање како сте ви реаговали у аутобусу и ви сматрате да она има 
нека сазнања о догађају?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, због чега је она то питала, за ту реакцију, за било 
какву реакцију? За какву она реакцију она зна уопште, ето само то нек каже,
то је мени битно ради изјаве сведока П-1. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ви сматрате да она нешто зна, не можете да 
питате пуномоћника ви нити да тако се упуштате у неку полемику са 
тужиоцем и са пуномоћником нити са браниоцима својим или другог 
окривљеног.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не знам шта је проблем да се госпођа изјасни само,
не знам зашто је то недозвољено да каже зашто ме је то питала, каква је 
сазнања имала да ли сам ја то се смијао у аутобусу, мувао се, да ли сам се 
бунио, ко је њој уопште рекао да сам се ја бунио?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ја вас разумем да ви сматрате да је пуномоћник 
оштећеног имао сазнања у погледу тога како сте се ви понашали у аутобусу,
да је њој то неко рекао и да то закључујете из тога што вас је тако нешто 
питала на суђењу Цвјетан Саше?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тачно тако па да ли може да одговори?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да одговори? Шта? Ко јој је рекао, шта јој је 
рекао, шта?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, каква је та сазнања имала, на основу тога зашто 
ме је тако питала. Како да вам објасним другачије.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми закључујемо да је она, ви сте закључили да она 
има сазнања и то је то.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па тако ме је и питала.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па како вас је питала?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Између осталог, питала ме како сте ви реаговали 
Ђукићу у аутобусу, нешто тако у том смислу.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Судија, нека то буде доказни предлог, не 
вреди другачије.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Има и сведок П-1 је рекао о мојој реакцији у
аутобусу сада 2007. године, а госпођа има нека сазнања о мојој реакцији, не 
знам сад тачно које године – 2002, 2003. не знам које године је то било.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, шта још хоћете да кажете у своју одбрану?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Одбрану?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? Да додате још нешто?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У вези тужиоца исто, у вези тужилаштва тих сазнања 
неких, можда ја грешим, ја бих замолио ако може да се моја жена изведе из 
суднице, да не буде присутна ономе шта ћу ја говорити.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? Како да се ваша жена изведе из суднице?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па из публике, зато што ћу спомињати њу, па да 
може после посведочити, да не буде као са Поповић Будимиром и са ... па сте 
ми рекли не могу ја сад њега као сведока он је човек био присутан.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Браниоче, јесте ли ви разговарали са окривљеним у
погледу тога које ћете доказе да предлажете?
АДВ. ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Нисмо у том смислу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви желите да евентуално ваша жена буде саслушана 
као сведок?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не бих рекао да ће она бити саслушана али желим 
нешто да кажем али за сваки случај нека се склони да не буде ако би требала 
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да буде саслушана, не знам како да објасним. Причао сам у вези разговора са 
Сарап Драганом у вези тог разговора, ето само у вези тога и његових сазнања 
и која не зна да ли ће он овде рећи или неће рећи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И то ће нешто моћи да посведочи ваша жена?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Она је урадила нешто, па ако може, да ја не бих сад 
рекао шта је урадила па да она не може то да каже. Како да вам објасним.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ће она да прати суђење или не, то ви морате с
њом да се договорите. Договорите се ти ћеш да будеш сведок, немој да 
пратиш суђење.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не знам да ли ће бити сведок или како. Могу ли да 
кажем о чему се ради?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не могу да проценим сада, консултујте се са 
браниоцем.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма немам ја шта с браниоцем, не зна човек о томе 
ништа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, она је привилеговани сведок.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не знам ја та моја права шта сад да радим ја не 
знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека изађе жена ако хоће, можда неће да изађе.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је исто везано са тужиоцем, са тужилаштвом, има 
везе са тужилаштвом. Или ако хоће она нек седи нема везе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека седи онда. Предложићете нешто друго?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не могу друго, то ми је јако битно, врло ми је битно,
по сазнањима тужилаштва, то ми говоримо овде, то ми је врло битно. Не мора 
она бити сведок у ствари, ево ја ћу рећи шта има.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:

КОНСАТУЈЕ СЕ да је судницу напустила Ђукић Јасмина, супруга 
окривљеног Ђукић Жељка, обзиром да окривљени наводи да ће говорити 
о нечему што и она може да посведочи, што јој је непосредно познато па 
како би могла да буде позвана као сведок.

У даљем току поступка ми Ђукић Јасмину уопште нећемо пуштати.
Значи, нема пет минута да изађе, па пет минута да се врати.

ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја то нисам знао, она ће можда бити пуштена, можда 
то нема везе с њом, ја чисто из предострожности, то ћете ви одлучити.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Предострожности или не, она више, обзиром да ћете 
њу предлагати за сведока неће моћи да прати суђење.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не предлажем ја њу за сведока, дозволите да 
завршим па ћете ви видети шта је, не знам како да преформулишем.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте требали да се консултујете са колегом 
Радовановићем.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нисам се чуо са господином браниоцем о томе 
ништа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде да чујемо шта је то још у вашу одбрану, шта 
хоћете да изнесете.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нећу се консултовати ништа, немам ја шта да се 
консултујем, да брже то иде, немам ја шта да се консултујем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пустите га сада нека заврши молим вас.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја испред себе имам записник са суђења Цвјетан 
Саши, знам да се то не може користити јер је овде Ђукић Жељко био сведока,
али ево ја овде гледам, додуше на брзину, али оно што сам прочитао не видим 
то питање. Ја верујем да се то можда догодило али то питање везано за 
аутобус.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма добро. Интервенисаће после. Молим вас да сад 
пустимо Ђукића да каже.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Више је суђења било на којима сам био сведок, нисам 
био само на овом суђењу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите молим вас Ђукићу. Завршите то шта сте хтели 
у своју одбрану да изнесете, да додате. Ајде завршите.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам жену моју натерао, убедио да сними разговор 
са овим Сарапа Драганом. Нећу да се консултујем ни са ким, хоћу да кажем 
шта имам, ви радите шта хоћете после.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пустите га нека каже. Слушајте да вам кажем.
Окривљени Ђукићу, ваша права која су предвиђена у Закону о кривичном 
поступку не подразумевају да се понашате дрско, безобразно, значи културно 
понашање је нужно да би вас уопште слушали, пристојно једно понашање.
Молим вас да се у том смислу понашате сада када будете износили одбрану.
Гледајте овде у веће, кажите нам шта имате и завршите ово што сте започели.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја вас молим да ви схватите ситуацију у каквој се ја 
налазим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Завршите своју одбрану.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Све је то исто, сви све знају, сви ћуте. Ја сам жени 
рекао кад дође на посету причај с тим, с тим, с тим, са људима који знају шта 
је било, они су њој сви тако говорили знамо да он није али не можемо рећи не 
знам из којих разлога, јер они имају своје разлоге зашто не смеју да кажу. Ја 
сам рекао дај сними то, то кад каже да зна. Како ја да докажем на суду да ми је 
рекао то, он ће рећи ја то нисам рекао и она је то снимила, један разговор је 
снимила, разговор конкретно са Сарапа Драганом. Да ли је то учињено 
кривично дело или није, ја то не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато смо вам и рекли да се консултујете са адвокатом.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нема везе, ја сад кажем сносићу ја последице те што 
треба, она жена с тим нема веза, ја сам њу натерао, она је била код мене на 
посети плакала, деца су плакала, кажи шта знаш, сви све знају ти ћутиш, ти 
кријеш шта се десило и ја сам рекао шта је то и она је жена то снимила тај 
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разговор и на снимку се види да је Сарап Драган рекао, знам ко је пуцао, био 
сам на тераси, Жељко је био вани и после сам рекао жени, то је трајало, није 
то било пре месец, два, три, не знам кад је то тачно било, можда пола године,
не знам сад тачно, можда ме је она слагала, можда она то није ни снимила,
зато сам рекао да изађе, али ми је рекла, рекао сам отиђи код тужиоца, отиђи 
где било, реци то жено божија заглавићу 20 година робије низашта и она је 
мени тада рекла да је била с тужиоцем, с којим тужиоцем не знам и да су јој 
рекли шта снимљено, како снимљено нема ту ништа, она је жена испрепадала 
се, ко да ће добити сто година робије. Ето то сам хтео да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је у вези жене и у вези тужиоца?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи неко овде лаже, да ли лаже она или тужилац 
нема сазнања или она, или ме је слагала можда није ни снимила.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате још нешто да кажете?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ништа немам. Имам у ствари. Ако могу после сад 
овога суђења да поразговарам са женом да видим то у вези деце шта се то 
дешава у Шиду у вези тога ако ми дозволите?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли ви сматрате да је потребно да 
интервенишемо да бисмо заштитили вашу породицу јер није довољна 
интервенција коју кажете да је предузела ваша жена?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја не знам шта се дешава уопште у Шиду и нормално 
сматрам да треба интервенција, треба да се заштити и она и ја на неки начин.
Кажем, ако ми дозволите да поразговарам са женом да видим шта се ту 
дешава ко то обилази, шта обилази. Она неће, она кад дође она мени неће да 
каже да се ја не бих изнервирао, секирао, она мени на крају кад оде каже све је 
у реду и шта ја сад ту имам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, што се тиче вашег третмана у притвору 
обратите ми се писмено у погледу тога како желите да будете у соби и све 
остало. Да ли је сада тужилац хтео нешто да интервенише? Не? Да каже 
нешто? Не?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Је л' могу ја да питам тужиоца нешто? Не могу?
Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питам тужиоца јесте ли хтели нешто да кажете?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У вези тог снимка да ли има сазнања каква, да ли је 
била жена ту?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја питам тужиоца да ли жели нешто да интервенише, а
не да одговара на ваша питања.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Током истраге супруга Ђукић Жељка је више пута 
долазила у тужилаштво говорећи да он није крив и сваки пут је добила исти 
одговор да све што има, што мисли да може да помогне да предложи 
истражном судији, да разговара са браниоцем окривљеног Ђукића и да се то 
достави суду. То је једина моја сазнања у вези са Ђукић Жељком и његовом 
супругом и увек исти одговор.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли хоћете сада да ћутите?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И никад насамо.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала вам. Ви сте хтели да интервенишете,
изволите?
НАТАША КАНДИЋ: Ја сам само хтела да разјасним да се не прави мистерија.
На суђењу 2003. године Горан Стопарић је изнео и говорио о томе шта се 
догађало у аутобусу и он је помињао да је Жељко Ђукић устао, да је питао ко 
је то урадио, да је био бесан, да је Гуља устао и рекао ја сам па шта. Е када је 
Жељко Ђукић дошао да сведочи онда сам га ја то питала, то је нешто 
нормално.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јер сте имали сазнања од претходних сведока?
НАТАША КАНДИЋ: Јесте од претходног сведока али то је било време много 
већег страха него данас. Он је тад малтене негирао да је био у аутобусу 
уопште, тада је толики страх био да је. Ето одатле то сам ја те 2003. године 
питала на основу сазнања сведока које је изнео пред судом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала. Да ли браниоци?
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Сада је интервенисао тужилац и рекао да 
тога нема, могуће да нема зато што није снимано.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је диктирано, није снимано.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Могуће да је то изостављено.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Као неважно. Добро браниоци да ли желе неку 
интервенцију?
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа имам примедбу. Мислим 
да идемо ван тока Законика о кривичном поступку апсолутно. Нешто може да 
буде и све је у интересу утврђивања материјалне истине, ја то подржавам, али 
мислим да смо отишли у сасвим једном другом правцу. Сада нама 
пуномоћник оштећених која није била дужна да одговара на ни на једно 
питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није одговорила уопште.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Било којег окривљеног, одговара да има 
сазнања итд., па смо чули овде да су разговори вођени, значи изгледа сви 
разговарају са сведоцима у овом поступку и пре.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте разумели, она је рекла да је чула на претресу.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не, не на претресу да је пришла итд.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, на претресу знате, видећете транскрипт.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Зато ћемо је позвати и предложити као 
сведока председнице већа, то вам је и окривљени...
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то ћемо у фази када будемо предлагали доказе.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Али извињавам се, ако ми имамо некога ког 
требамо предложити за сведока а тај сведок је за сада пуномоћник оштећених.
Да би ту дилему отклонили одлучите ви о томе да ли ви треба да саслушате 
госпођу Кандић као сведока па касније нека буде пуномоћник и заступа а не 
да на крају поступка ви одлучујете о томе и кажете ето да ли ћемо је 
саслушати или не. Госпођа Кандић сама каже јесам кад сам била у Шиду 
разговарала сам овамо, разговарала сам тамо, није била дужна да одговара на 
питање Ђукића, али она очигледно има сазнања о томе и томе и томе ако је то 
и посебно да је чула од Стопарића онда је она сведок ко је све ишао код тих,
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ко је све разговарао са сведоцима да ли су адвокати у претходном поступку,
пуномоћници оштећених итд., ми овде данас свашта чујемо. Дајте да је 
упозоримо све, на крају јавност је ту, да упозоримо све да нико не може да 
разговара без обзира на коју функцију, без обзира како ће тај сведок да 
сведочи, не може ниједан адвокат да разговара са сведоком ни може да га 
предложи, може посебно да прикупља сазнања али разговор са сведоком 
испред суднице у својој канцеларији, у било којој форми нико не може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала вама што сте нас сада упутили у све то, седите 
молим вас. Транскрипт ћете добити за пар дана па ћете у њему да прочитате 
да је овде пуномоћник оштећених Наташа Кандић рекла шта је сведок 
сведочио у поступку и да се ради о њеним сазнањима из поступка који се 
водио против Цвјетан Саше. Бранилац изволите?
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Ја се извињавам, али овде није пуномоћник 
оштећених, овде није говорила у вези са Стопарићем. Лепо сам чуо кад је 
рекла да је у Шиду са Смиљићем разговарала, тај човек је сведочио овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: С ким? Ево сад је на пример оптуженом рекла да је 
Стопарић сведочио.
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Пре паузе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре паузе?
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Пре паузе устала је и рекла да је у Шиду 
разговарала, лепо сам чуо, са сведоком Смиљићем. Разумете? Ти људи су 
долазили овде да сведоче. Ја све ове сведоке као бранилац Шолаје нисам 
видео до истраге, у истрази не могу да се нађу људи који су битни како за 
одбрану мог клијента тако и за утврђивање материјалне истине у овом 
поступку. Ја бих само истакао ту чињеницу да не би дошло да овде стране у
овом поступку имају предност у прикупљању доказа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На који начин ви сматрате у конкретном случају треба 
суд да интервенише имајући у виду ову вашу примедбу? Које радње 
предлажете да предузмемо?
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Предлажем значи да се пуномоћник оштећених да 
достави списак свих лица која би могла да имају сазнање за чињење овог 
кривичног дела а с киме је она обавила разговоре у периоду значи од 1999.
године до покретања истраге, значи до новембра 2007, односно септембра?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да суд наложи тако што пуномоћнику?
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Да, управо да се изјасни с киме је све обавила 
разговоре до покретања истраге у овом предмету?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала вам. Да ли још неко од бранилаца има 
нешто да каже? Радовановић Звонко не нема ништа? Окривљени? Питам ове 
друге окривљене Медић, Боројевић, Шолаја? Сад ћемо само да видимо да ли 
окривљени нешто имају везано за ову одбрану коју је Ђукић сада допуњавао.
Немају ништа? Не. Ви сте хтели? Изволите?
НАТАША КАНДИЋ: Само ради објашњења. Ја водим организацију за људска 
права који се бави документовањем ратних злочина. Ми имамо базу података 
молим вас од 1991. године. У тој бази података се налази свашта. Ви бисте 
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овако могли да ме прогласите за не знам дежурног сведока. Ми имамо знате,
организација која има највише података, највише знања и из тога проистиче.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хвала.
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Да сам ја рекао овде, да сам пре почетка овог 
претреса ишао у Шид и разговарао са било којим од лица, био бих ухапшен и
кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко би вас ухапсио?
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Полиција или по вашем налогу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По мом налогу?
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Не кажем судија, али би дошао по чињењу 
кривичног дела, против правног саобраћаја јер сам могао да утичем на 
сведоке, а овде пуномоћник оштећених који има функцију у овом поступку 
оставља питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте молим вас да заврши адвокат ваш излагање.
АДВ. САША ПЕТРОВИЋ: Не знам шта је она разговарала али је овде 
непобитна чињеница да је она разговарала са лицима пре овог поступка који 
имају сазнања о томе шта се у Подујеву тог 28. марта десило. Разумете? И она 
учествује у овом поступку.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите тужиоче?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ако сам ја то добро разумео, управо је бранилац сада 
рекао суштину, обављала разговоре пре овог поступка. Управо да би дошли до 
поступка морате с неким да разговарате да видите шта се догодило, а не да 
утичете на њега. Сад ви можете да позовете сведока и да га питате је л' вама 
Наташа Кандић рекла да то кажете или сте ви сами дошли да нешто испричате 
или указујете на неки доказ који може да се прибави. Против тога немам 
ништа против али ово је бесмислено да неко ко се тиме бави, то можете сутра 
и тужилаштво и било кога, у свом раду ви се срећете са разним сведоцима,
никад не знате да ли ће он бити окривљени, сведок и да ли ћете тиме довести 
до кривичног дела. Па можете да тражите изузеће свих тужилаца у Београду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово је лепо објашњење али се прво јавља Перковић.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја сам се јавио пре.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре Перковића? Изволите?
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја само хоћу да кажем да је овај предмет 
Подујево 1 окривљени Саша Цвјетан да је пре 5. октобра тадашњи председник 
Окружног суда у Прокупљу обуставио поступак, пустио га из притвора и да је 
само захваљујући Фонду за хуманитарно право тај поступак активиран,
пребачен у Београд и завршен, да је исто тако и за низ других предмета где је 
Фонд за хуманитарно право поднео кривичну пријаву у његовом мандату и да 
подноси кривичне пријаве, за Зворник 2 је поднета кривична пријава, за 
Шкорпионе је поднета кривична пријава. Према томе, него шта је него да је 
истраживао Фонд да ли има дела или нема. Саша Цвјетан никад не би био 
осуђен да није Фонд, предмет је стајао Миодрагу Николићу, Окружном јавном 
тужиоцу у фиоци две године пре него што је тадашњи министар правде 
активирали списе. Према томе то је штампа писала и то има књиге, две књиге 
имају о томе.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, ја се извињавам али 
мислим да је начета једна врло битна тема овде, тема која је и процесна.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али нећемо уопште нити да је ширимо нити да је 
завршавамо.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Видите, пет пута госпођа Наташа Кандић 
устаје, одговара, ја још нисам ни почео, ви кажете нећемо да ширимо.
Ширићемо. Зашто ћемо је ширити? Због тога нико овде није ни рекао да 
Наташа Кандић као представник Форума не може да разговара са жртвама, са 
потенцијалним сведоцима итд. Међутим, из исказа господина Ђукића овде 
произилази да је он већ био позван као сведок што је пуномоћник оштећених 
знао и да га је подсетила да би рекао то, то и то. С друге стране.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: То није тачно, извињавам се.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Тужиоче, нема потребе да ви браните овде.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја не браним.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите тужиоче нека прича.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Знам, али то што је изговорено није тачно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није тако уопште.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Господине тужиоче.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја не знам уопште шта је суштина ваше примедбе?
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ваша јавна тужилачка организација је 
малопре прозвана да пет година нисте проводили поступак, две године.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта ви сад хоћете да кажете?
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ако је истина зна се шта то представља.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сад хоћете ви да кажете?
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Шта сам ја хтео рећи. Дакле, не ради се овде 
о форуму. С друге стране написане су две књиге, Наташа Кандић можда има 
жена сазнања, можда јој је рекао тај и тај сведок који је био па се 
предомислио, али знате стално имамо утицање на некакве сведоке.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ваше примедбе у погледу утицања на сведоке су већ 
евидентиране овде.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Али ви дозволите да поставимо питање 
Наташи Кандић да ли је разговарала, када је први пут.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па видите не дозвољавам, не дозвољавам.
АДВ. МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Питајте како то Стопарић који је не знам где 
под некаквом заштитом могао да утиче на поступак.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите молим вас, то ћу да питам сведока када буде 
овде, седите молим вас. Ђукићу ви ћете сада да се држите својих права у овом 
поступку и обавеза и нећете полемисати ни са ким. Значи, нећете полемисати 
да ли имате, омогућили смо вам да овде изнесете оно што је додатно, што 
желите да додате у своју одбрану оно што се тиче безбедности ваше сада 
током боравка у притвору оно што се односи на безбедност ваше породице за 
шта сте сазнали. Шта још имате да кажете везано за овај догађај, да допуните 
своју одбрану везано за учешће, ваше учешће у том догађају или за учешће 
неких других људи или оно што се односи на овај предмет који нас 
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интересује, на овај случај? Никакве полемике са државним органом,
тужилаштвом, нити са пуномоћницима, нити пак са браниоцима нећемо 
дозволити посебно због тога што у међувремену од прошлог до садашњег 
претреса ви нисте, како сами кажете, обавили консултацију са вашим 
браниоцем у погледу тога шта ћете предлагати од доказа па смо дошли у
ситуацију да жену уводимо и изводимо и да нам јуче буде ту, прекјуче седи 
човек кога хоћете за сведока. Кажите сада шта сте имали?
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па то сам се случајно сетио кад је Павловић ту дошао 
нисам ни планирао, то нисам ни могао рећи, сад сам ето поводом овога сад 
сам стекао можда још једног непријатеља за породицу, рецимо Сарап Драган,
ко зна како ће сад човек реаговати што је снимљен тај разговор и то, за то 
човек не зна, али добро. Ако могу да одговорим само што ме је адвокат 
Перковић малопре прозвао да је са Наташом Кандић био неки разговор.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма није вас прозвао ништа, то је била једна овако 
начелна примедба која се уопште не односи на вас. То је принципијална 
примедба које се бранилац Перковић држи у свом раду.
ОПТ. ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам на суду као сведок питан то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајдете молим вас, ја сам рекла да не полемишете.
Имате ли још нешто да додате? Немате? Вратите се на своје место.

Овако, ми смо за данас позвали, значи за прекјуче смо позвали сведока 
кога смо вратили то је сведок Томић Милован ја мислим. За данас смо позвали 
сведока који овде има одређене мере од стране суда и за кога ја имам 
информацију да када је приступио је рекао да он жели сада неке друге мере,
дакле, не оне које је до сада имао током истраге, него неке друге. Да бисмо 
могли уопште да одлучујемо о мерама заштите које ће овај сведок да ужива 
ми морамо сада претходно да искључимо јавност, затим да одлучујемо о тим 
мерама, да констатујемо да видимо да ли је сведок ту, да ли је још увек у
згради суда, које су то мере које ћемо му одредити сада и које ће имати у
даљем току поступка па ћемо иза тога према информацијама које сам ја 
добила од наше службе наставити тако што ће јавност у сваком случају моћи 
да учествује и да прати овај поступак. Дакле, следи сад једна фаза поступка од 
неких 10, 15 минута где ћемо одлучити о томе шта ће бити са сведоком, које 
су мере иза тога. Ја мислим да ћемо јавност вратити.
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Овако, ја ради целисходности, ја се слажем 
ово што сте рекли да утврдите то шта он хоће, коју заштиту, међутим,
сматрам да ради целисходности не би требало да почне данас ово саслушање,
прво зато што ви имате обавезу у 2 морамо да напустимо судницу. Вероватно 
ће бити неки процесни предлози о којима ће се такође одлучивати. Дакле, он
ће само почети да се изјашњава. Он је врло важан сведок и сматрамо да је 
његово саслушање потребно да се обави у континуитету и због тога ја 
предлажем да ви утврдите коју меру заштите он хоће, али и да онда.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И са тим мерама новим у континуитету неког другог 
дана? Добро. Шта други учесници кажу? Тужиоче? Добро, то смо ми тако и
планирали. То смо ми тако и планирали, значи видећемо да ли у даљем току 
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поступка на који начин ћемо саслушавати овог сведока па ћемо за сада да 
искључимо јавност.

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се ИСКЉУЧИ ЈАВНОСТ за време одлучивања о посебним 
мерама заштите и измени решења којим је одређен статус заштићеног 
сведока, сведоку П-1. 
 

ИЗОСТАВЉЕН ТРАНСКРИПТ У ДЕЛУ ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА КОЈИ СЕ 
ОДНОСИ НА ПЕРИОД ОД ИСКЉУЧЕЊА ЈАВНОСТИ ТОКОМ 
ОДЛУЧИВАЊА О ПРИМЕНИ ПОСЕБНИХ МЕРА ЗАШТИТЕ СХОДНО 
ОДРЕДБАМА ЧЛ. 117-122 ЗАКОНИКА О КРИВИЧНОМ ПОСТУПКУ 
КОЈИ ЈЕ ОБЈАВЉЕН У СЛУЖБЕНОМ ГЛАСНИКУ РЕПУБЛИКЕ 
СРБИЈЕ, ПОД БРОЈЕМ 46/06 ОД 02.06.2006. ГОДИНЕ, КОЈИ ЈЕ СТУПИО 
НА СНАГУ 10.06.2006. ГОДИНЕ, О ЧЕМУ ЈЕ САЧИЊЕН ПОСЕБАН 
ЗАПИСНИК.

За овим суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Главни претрес СЕ даље наставља уз присуство јавности.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи опет сада морамо да вратимо завесу и да 
позовемо ако има јавност која жели да присуствује главном претресу и да се 
договоримо о томе како ћемо у децембру да радимо.

22. 23. и 24. долазе оштећени односно они су мене обавестили да тада 
могу да дођу, и тада ћемо радити у поподневним сатима, тада је слободно у
14.30 у истој овој судници значи због тога што нисмо могли да добијемо ову 
судницу за неке друге, за пре подне, радићемо по подне.

Два датума у децембру још која су слободна а када би могли да 
наставимо са сведоком кога смо прекјуче вратили, са сведоком «П-1» су 11. и
12.децембар и то ујутру у 09.30., дакле пре подне у овој истој судници 
уколико сте сагласни да у два наврата у овој судници радимо у децембру али 
пет дана, у два наврата дакле, не у континуитету уколико сте сагласни.
11. и 12., четвртак и петак и иза тога понедељак, уторак, среда. Да ли сте са 
тим сагласни?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја сам наравно сагласан, само вас нисам разумео 11. 
и 12. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре подне.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Хоћете ли почети са «П-1» или са сведоком?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се договоримо да тада радимо «П-1». 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Зато и питам, зато што сте поменули и Томића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да евентуално позовемо Томића за онај други дан.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ајде да кренемо са «П-1» првог дана.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, са «П-1». 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па за случај да остане времена да онда Томића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи Томића нећемо у сваком случају позивати за 11.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Значи за 12?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него евентуално за 12. Шта кажу пуномоћници? Ви се 
слажете. Али оштећени ће сигурно доћи и позваћемо Енвера Дурићија на 
начина предвиђен одредбама члана 169 ЗКП-а, односно тако што ћемо 
наложити тужиоцу да уз помоћ пуномоћника обезбеди присуство оштећеног 
за 24. Шта кажу браниоци?
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Ја се извињавам председнице већа, ја нисам 
схватио, дали ви 11. и 12.децембра, само та два дана.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Та два дана и плус ова три дана за оштећене који тада 
долазе у земљу.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Плус 15. 16. 17.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Тад имамо саветовање на Копаонику.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, тада.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: А за 22. 23 оштећени.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 22. 23. и 24. оштећени, с тим што посебно Енвера 
Дурићија позивамо преко тужиоца, налажемо тужиоцу да обезбеди његово 
присуство. Добро, шта кажу окривљени. Што се тиче ваших предлога, овако,
који произилазе, значи Сарап, затим Дабић, затим Олујић који нам се сам 
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онако некако намеће, па онда Косановић, затим ове особе које су ту 
предложене, односно сведоци који су предложени Стопарић, чији исказ је 
предложен да се чита, с чим се ви нисте сагласили, да ли има још неких 
других предлога, окривљени? Да имамо неку визију, неку концепцију суђења,
кажите, бранилац Саша Петровић јел?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да се као сведок позове и Драган Брајић, то је 
особа под надимком Крцко.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Крцко, добро, Драган Брајић, па Дабић, то је што се 
тиче окривљеног Шолаје.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа ево да не би губили,
наиме, ја се зато и слажем, али идемо, значи «П-1», па нека дође Стопарић, да 
буде саслушан као сведок непосредно, не никако читање и онда остали 
сведоци које тужилаштво, ако ви сад сматрате да требамо да предложимо 
сигурно Цвјетан Сашу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То ћете непосредно, јел тако?
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Па Медић Слободана. Па нормално.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ког још?
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Медић Слободана, и Цвјетан Сашу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Медић Слободана?
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Има ли још, да отприлике знамо колико нам 
још дана треба. Ђукићу дођите.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Јел могу ја?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па у вези сведока, ви кажете са Олујићем нешто, шта 
сте рекли.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, нисам рекла да сте ви предложили, кажете.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Па нешто помињете сведоке као ови не, ако може 
Сарап тај, нормално, Дабић, за њега не знам, ал Косановић тај, он може ли на 
ово, човек није био с нама на Косову тада. Не знам шта би он мого да сведочи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, даље.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Косановић, он није био уопште на Косову, Стопарић 
треба да дође, што каже бранилац, с нама да се погледа у очи, Томић исто 
треба да дође што пре и не знам сад како то, да ли вама, не би можда кад буде 
«П-1» сведок овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко?
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Сведок "П-1". 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: «П-1». 
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Да се омогући можда да буду ту и оштећени, па да се 
и они мало погледају, не би било лоше, па да то, неморате се после опет, да се 
чека пет, шест месеци, годину дана, распуст неки или нешто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОПТ.ЂУКИЋ ЖЕЉКО: Мислим, толико само што се тога тиче. Јел могу ја на 
место.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, изволите. Остали окривљени? Боројевић, Медић,
Шолаја, ништа нико нема да каже. Да ли неко још има нешто за данас да 
каже? Кажите.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија евентуално питање суочења сведока "П-1" 
са осталим, поготово рецимо са Ковачевићем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са осталим, то ћемо предлагати када будемо чули овог 
сведока. Добро. Још нешто неко да ли има да каже, кажите, не, ништа. Добро,

Дакле видимо се 11. и 12. у 09.30 у истој овој судници.
«П-1» ће бити тада.
Хвала вам.

Записничар Председник већа-судија 
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